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1IN THE CIRCUIT COURT OF FAULKNER COUNTY, ARKANSAS
FOURTH DAVISION
2
3
4 ROSEY PERKINS and RHONDA COFPAK,
Individually and as Co-Administratrixes
5 and Personal Representatives of the
Estate of Manha Bull, deceased
PLAINTIFFS

Vs, CASE NQ. 23-CV-2013-862

10 MICHAEL MORTON; GILBERT BAKER:
and JOHN DOES 1-3
11
DEFENDANTS

14 VIDEOTAPED DEPOSITION
OF

16 MICHAEL MORTON
17 (Taken Juae 10,2015, at 10:03 am)

1 APPEARANCES

3 ON BEHALF OF THE PLAINTIFFS:

4 THOMAS G. BUCHANAN, ESQUIRE
Law Office of Thomas G. Buchanan

5 217 West Second Street, Suite 115
Little Rock, Arkansas 72201

6 (501)296-9820
Tom/@thomasbuchananlaw .com

7

3 -AND-

9 R.BRANNON SLOAN, JR, ESQUIRE
Dodd, Kidd & Ryan

10 313 West Second Street
Little Rock, Arkansas 72201

11 (501)375-9901
Rbstoan@dk:firm com

12

13 ON BEHALF OF MICHAEL MORTON:
14 JOHN C. EVERETT, ESQUIRE
Everert, Wales & Comstock
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7 Examination by Mr. Buchanan 8

8 DEPOSITION CONCLUDED 139

9 COURT REPORTER'S CERTIFICATE 160
10 ERRATA SHEET 162

12 EXMIBITS

13 NUMBER DESCRIPTION MARKED
14 1 - Notice to Take Depor
15 2 - Plea Agreement.....
16 3 - Discovery Responses. .62

17 4 - FedEx Receipt....... 13

18 5 - Copy of Check from Mr. Morten to UCA......... 120
19 Foundation

20 6 - Copy of Eight Checks for $3,000.
21 7 -Internal Memo from UCA.
22 8 - Letier from UCA Foundation an:
23 Check

24 9- Article from Arkansas Democrai-Gazente,..... 131
25  March 14,2014
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1 EXHIBITS CONTINUED
2 NUMEER DESCRIPTION MARKED

3 10- Article from Arkansas Democrat-Gazette,..... 135
4 March 20, 2014
5 11- Report from Ethics Commission.
6 12 - Anicle from Arkansas Democrat-
T March 25, 2015
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19
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CAPTION
ANSWERS AND ORAL DEPOSITION OF MICHAEL
MORTON, a witness produced at the request of the
PLAINTIFFS, taken in the above-styled and numbered
cause on the 10th of Jene, 2015, before Jennifer L.
‘Weber, Arkansas Cenified Court Reporter, at 10:03
am,, at Hardin, Jesson & Tesry, PLLC, 500 Rogers
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ELECTRONICALLY FILED

Faulkner County Circuit Court

13 1944 Fast Joyoe Boulevard Rhonda Wharton, Circuit Clerk

Fayeneville, Arkansas 72703

16 (704436292 2016-Jun-29 11:38:02
gy e com 23CV-14-862
1 C20D04 : 20 Pages

STEPHANIE IREY RANDALL, ESQUIRE
20 Hardin, Jesson & Terry, PLLC

5000 Rogers Avenue, Suite 500
21 P.O. Box 10127

Fort Smith, Arkansas 72017-0127
22 (4794452-2260

Srandall @hardinlaw.com
25
24
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1 APPEARANCES CONTINUED

2 (N BEHALF OF GILBERT BAKER:
3 RICHARD N. WATTS, ESQUIRE
‘Walts, Donovan & Tilley, PA
4 200 River Market Avenue, Suite 200
Licde Rock, Arkansas 72201
5 (301)372-1406
Richard watts@wdt-law.com
&
7 ALSO PRESENT: FRANS SCHIMPER, THE VIDEQGRAPHER
BUD CUMMINS
8 ROSEY PERKINS
RHONDA COPPAK
9 GILBERT BAKER
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1 THE VIDEOGRAPHER: This is the
videotaped deposition of Michael Morton
3 taken on behalf of the plaintiff in the
4 matter of Rosie Perkins and Rhonda
5 Coppak, individually and as
6 co-administrairixes and personal
T representatives of the estate of Martha
8 Bull, deceased, versus Michael Morton,

4 Gilbert Baker, and John Doe 1 through 5
10 in the Cireuli Court of Faulkner County,
11 Arkansas, Fourth Division, Case

12 No. 23-CV-2014-862.

13 Today's date is June 10th, 2015,

12 The time is three minutes past 10, and we
15 are on the record. This videotaped

16 deposition is being held at Hardin,

17 Jesson & Terry, 5000 Rogers Avenue, Snite
18 500 in Fort Smith, Arkansas. The

19 videographer is Frans Schimper and the
20 court reporter is Jennifer Weber.

21 ‘Would counseiors please mtroduce

22 themsglves and state who they are
23 tepresenting beginning with the
24 plaintiff?
25 MR, BUCHANAN: Tom Buchanan for the
Q008

] plaintiffs.

2 MR, SLOAN: Brannon Sloan for the

3 plaintiffs.

4 MR. WATTS: Richard Watts for

5 Gilbert Baker.

6 MS. RANDALL: Stephamie Randall for

7 Michael Moston,
8 MR. EVERETT: John Everett for
e Michael Morton,

Fle iU AppData‘LacalMi Windows/ Temporary ta20ntemertz0Files Content [ES/OOSTYL SK/8838AC.0a{6/26/2015 2:53:32 PM]



i
|
i
|
i
i
i

10 THE VIDEQGGRAFHER: Thank vou very
11 mueh.

12 Would the court reporter please

13 swear in the wimess.

14 PROCEEDINGS

15 THEREUPON,

16 MICHAEL MORTON,

17 THE WITNESS HEREINBEFORE NAMED,
18  having been duly cautioned and swom by me to
19 testify to the truth, the whole tratk, and nothing

20 but the 1k, testified on their oath as follows,

21 to-wit:

22 EXAMINATION

23 BY MR. BUCHANAN:

24 @ Good moring, Would you tell us your name,
25 please?

609

Michael Morton.

And what do you do for a living, Mr. Moiton?
I'm in the long-term care business.

Okay. We met once before. Do you recall thar?
Yes.

Gkay. And do you recall that was when 1took
your depasiticn in the Martha Bull versus Greenbrier
Nursing & Rehab Center case that was pending in
Faulkner County? Do you recall that?

10 A Yes.

11 Q Havé you looked at any documents in preparation
12 for your deposition?

13 A This deposition?

14 Q Yes.

15 A No.

16 @ 5o you haven't looked at any statements you

#7 might have given or amy plea agreement or any -- any
13 kind of decuments at all?

1¢ A TIve looked at - [ read that Judpe Maggio's

20 plea agreement.

2] @ Okay. Other than Judge Maggio's plea

22 agreement, did you look at anything else in terms of
23 what -- of what you might have read through in

24 preparation for this deposition?

25 A No. I read some of the discovery items, 1

0010

think they call them, that vou sentup. But my

2 Tlawyers went through all of that.

3 Q Sure. Discovery responses where we asked you
4 some ¢questions on paper?

5 A Yes.
[
7
8

Lo »o

—

Q Al right.
A Yes.
Q@ Aoy -- anything else that you recall that

9 you've looked at before your deposition here today
10 about this case?
11 A No.

Bleeci pplstal i ‘indows Femporary

14 @ Now, you-- you carry a cell phone, or vou did?
15 A Ida.

16 Q Okay. And the cell phone that vou had in May
17 and June and July of 2013, where is it?

18 A Tihink I've upgraded to a different phone, but
19 1--1don't know what 1 did with the old phone,
20 but, ] mean, I've just trensferred alf the
21 information.
22 Q@ Sure.
23 Have you -- have you supplied any -- any
24 records, any of your cell phone reconds for that
25 time period? And -- and we'll just say Janvary 1,
0013

1 2013, 1o Angust 31, 2013. Have you supplied those
2 records 1o anybody?
3 A No

4 Q Okay. Do you-- who was your carrier during
5 that time period?
& A AT&T.
7 @ Allright. What was your cell phone number at
8§ that time pericd?
% A The same as I is now.

10 Q Okay Which is what?

11 A (476)414-3949.

12 Q Isthemr a reason that -- that -- that we don't

13 have the cell phone reconds bere with us today that

14 you know of, Mr. Moston?

15 A My attomeys had all of he information. 1

16 depended upon them to gather whatever they thought
17 they needed to gather.

18 Q You could get these recerds, couldn't you, if

19 --if yon -- if somebody -
20 A  Youknow, I don't know if you can or no. Bu:
2] Iknow [ 100k it that the FBI had everything they
22 wanted.
23 ¢ Okay. Would you have a problem if we presented
24 you with an authorizatien asking you to atlow us to
25 gei those cell phone records for that time period?

4

L A I'd have a problem with you asking me anything,
2 but you can ask my artomey.
3 Q Okay. Aliright.

4 MR. EVERETT: Tommy, I will

5 cooperate with you. I believe that the

6 only way you can get them is by subpoena.

7 MR. BUCHANAN: Uh-huh.

] MR, EVERETT: That's the only way

9 you can get them.

10 MR, BUCHANAN: Uh-hnk.

13 MR. EVERETT. And the reason we

12 don't have them is because we don't have

13 any.

12 MR BUCHANAN: I gotcha.

15 MR, EVERETT: But if vou-- but I'll
TlesiCyL DaTocal i indows Temporar
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12 Q  Except for your lawyers that are here with you

13 today and My. Dougherty, whe is not here today, have
14 vou -- have you visited with snybody about your

15 deposition here today?

16 A No.

17 @ I'm going to hand you what we've marked as

18 Exhibit 1 to your deposition.

19 (WHEREUPON, Exhibit | was marked for
20 identification and attached hereto.}
21 MR. EVERETT: Fve gotit.

22 BY MR. BUCHANAN:
23 @ And do you at least recognize this as a notice
24 to take your deposition here this morning?
25 A Yes.
0011

| Q Allright. Have you - if you flip to the very
last page, there is an Exhibit A atrached 1o the
depositicn notice, and there are 1! requests that -
that we have histed. And these are requests for
documents that we asked you to bring with you here
1oday except for those that y'all have already given
us. Have you seen this list here before wday?

A Notin -- not in this context, but...

Q Okay. All right, Have you -- do you have

10 anything responsive to Request No, 27

11 A Any responses I might have for this, my

12 antorneys will have.

13 Q Okay.

14 A But ifthere's any responses, they have them.
15 Q  Okay. Well, [ 1ell you what, I'm going to ask
16 you this. Do you have in your possession anything
i7 that you -- not here with you here today, but

12 somewhere where you can get 1o i1, do vou have any
1% documents that you've -- you've given or received
20 from the FBI?

LR A SRS

21 A Na.

22 Q Okay.

23 MR. EVERETT: Tom, [ gave you cne
24 paper before this started that was given
25 to the FBI.

0012

1 MR. BUCHANAN: Okay. All sight.

2 BY MR. BUCHANAN:

3 Q Andwe'li - we'll talk about it, znd 1 think

4 that was a FedEx receipt. Other than that FedEx
5 receipt, was there -- has there been any documents
6 provided to the FBI that you know of?

7 A No.

8 Q Okay. Have you received any documents from the
9 FBI?

10 A No.

11 Q The same question about the United States
12 Attoruey's Office.

13 A Ne

fileiCU AppDaln1 WindowsTempesary
16 cooperate with you if you want to
17 subpoena those records or if you think an
18 authorization will work, cither way.

19 BY MR. BUCHANAN:
20 Q In terms of -- of any landlines that you used
21 between Janvary the 1st, 2013, and August 31st,
22 2013, and specifically this is Request Na. 5,
23 what —~ what -- what's your -- what was your office
24 pumber at that ime?
25 A Ir's{479)783-4672.
0015

1 Q And is that a direct ling to -- t0 - to you?

2 A No. That -- that's the line that most normally
3 people that call into my office would call. 1have
4 a direct ling that's {479)783-6694 at my office,

3 yes.

6 Q TFor those two telephone numbars, who is the --
7 the carrier for that?

8 A AT&T.

% @ Do youhave 2 -- & landline that you use other
10 than those twe telephone numbers that -- that you
11 just told us about?

12 A Well, ] have a landline at my house.

13 Q Okay.
14 A Ascell phones become nore and more popular,
15 you know, landlines at your house are -- the only
16 thing they're good for is 1o have incoming

i7 telemarketers call you. But, you knew, I can't tell
18 you kow often [ use it, but...

19 Q Surc. Is -- the two numbers thet you gave me
20 with respect to your office --
21 A Ub-huh.
22 Q0 -- have those changed at all since
23 January 20137
24 A No, no,no. They have been the same.

25 Q  The number at your -~ at your house --

00la

1 A Yes.

2 @ --the landline, has it changed since 20137

3 A No

4 Q Allright. Who was your carrier al your kouse?

5 A ATET.

6 Q ABright. What's the -- the telephone number

T at your house?

2 A (479)478-1999.

9 MR. BUCHANAN: Rather than belabor

10 each ong of these, John, with respect to

11 hems 6 through 11, 1 assome either we've

12 already peot it or you don't have fi.

13 MR. EVERETT: Well, onltem 6,1

14 have talked with you about that,

15 MR. BUCHANAN: Okay.

16 MR.EVERETT: And you told me that

17 was limited to — to documents about this
HleG ppDataLocalMi indows Temporary
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13 case, and we don't have it.

19 MR BUCHANAN: That's right.
20 MR. EVERETT: The other rrquests
21 involved requests of documents provided
22 to the FBI or the United States anomey,
3 one way cf the other, and there were no
24 such documents.
25 MR. BUCHANAN: Except for the FedEx
o017
i receipt?

2 MR. EVERETT: Except forthe one [
3 Bave you.

4 MR. BUCHANAN: Ckav.

5 BY MR. BUCHANAN:
6

7

3

G Do you use e-mail?
A Yeah, oceasionally. Noetalet,
Q Okay. Which -- do you have an e-mail address?
9 A Yes, [do.
10 Q Okay. Whatis it?
11 A Ws Mmoron501@aol com.
12  Isthere any other e-mail address that vou've

13 used since 20137

14 A Ne. [ have another e-mail address [ never use.
15 It's C-a-n-c-i-n-g, but I neveruse it.

16 Q Okay. What's the -- what — what's the

17 address?

18 A Tihink it's Mmorton@cancine.com.

19 Q That sounds like a corporate domain.

20 A Yeah. A letof the people that work for me use
21 that, C-a-n-¢-i-n-c.

22 @ Okay. But -- but you do not use this AOL

23 address?
24 A Tusethe AQL.
25 Q Al right. Mmorton501@AOL.com?
0018

1 A Yes.

2 ¢ Al right, How many nursing homes do you own
3 aninterestin?

4 A Inthe operating companies, operational-wise,

5 ire34.

6 Q Okay Are there some other mursing homes?

7 A 1lease some of them,

§ Q Okay.

9 A And when you say own, [ don't know what you're
10 talking about.

11 @ Allright In addition to operating some

12 nursing homes, it sounds like yon operale 34; is

13 that correct?

14 A Yes.

15 Q@ All right. It sounds like you at least own the
16 real estate and perhaps lease the operations to

17 another company?

18 A No. Ilease some facilities.

12 MR, EVERETT: Tom, we interpret -~
file:#PCHL Dat d Findows Temporary

22 you mean?

23 A Yes.

24 Q  And that's where you have your office?
25 A Yes.
a021
Q Now, you've given several depositions in the
past; isn't that true?
A Yes.
Q Do you know roughly how many times you've --
you've been deposed?
A No.
Q@ Can you give me an estimate?
A Tentols.
Q All right. Have all of those depositions
10 related to some litigation with repard to a nursing
11 heme that you own interest in?
12 A That I'm a stockholder in, ves.
13 Q Sure. They don't deal with any subject matter
14 iike we are dealing with heze roday?
15 A No.
16 Q Ailvight. You ovwned Greenbrier Nursing &
17 Rehab in 2013, comect?
18 A Asa stockholder, yes.
19 Q Sure. And youwere the only stockhalder,
20 right?
21 A Yes
22 @ Okay. Is it okay if [ just say Greenbrier
23 instead of --
24 A That's fine.
25 ¢ +- sayg the entire name?
22

(Y~ A T R

H S0 you owned Greenbrier while Martha Bull was a
2 patient there, dght?

3 A Yes

4 @ And you owned Greenbrier whea the trial of the
5 Martha Bull case occurred, right?

6 A Yes.

7 Q How long have you been in the aursing home

§ business?

9 A As--Iwas in for & while without any

10 ownership. 1 didn't -- [ did not have any -1

11 became a stockholder in the nursing home in 1976.
12 Q 1976 is when you acquired an ownership

13 interest?

14 A Yes

15 Q¢ Al sight. And assume, since that time, you've
16 acquired what sounds like around 34 nursing homes,
17 whether you own or lease them?

18 A Yes.

12 Q And besides Greenbrier, you've -- yor've owned
20 other nursing homes that have gone te trial in the
21 vpast, comect?
22 A Yes

23 Q Do you know how many times one of vour nursing

HFHes'Content JESA00STY LAK/BRIBAC bl 6/26/ 2015 2:63:32 PM]
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20 you know he owns the corporation, which,
21 in tum, owns these. We're interpreting

22 your question 2s being his ownership of
23 those corporations. He does not own any
24 nursing homes, [ don't think, himself

25 except through the corporate stracture
0018

1 that vou know zbout.

2 MR. BUCHANAN: Oh, sure.

3 BY MR. BUCHANAN:

4 ¢ And you understood my question to mean that
5 these are companies that you own interest in that —
& A I'ma stockholder in these companies.

7 Q Sure

8 A Butwhat ] was referring to was, when you say
9 own, there are five facilities that [ lease.

10 @ Un-hwh.

11 A Idos't own --1 guess I look at it, when

12 people say, Do you owz it? you own the bricks and
i3 mortar, and I don't own five of them,

14 Q 1gotcha Five of the 347

15 A Yes

16 Q Allright. So you or one of your companies
17 that you cwn interest in owns 29 russing homes and
18 operate another five?

19 A Yes.

20 @ All right. And I assume these are in Arkansas
21 and Oklahoma, Missoun «- in Missouri?

22 A Yes

23  Any other states?

24 A No.

25 Q  Ab of the nursing homes that you or your
0029

1 companies operate, do they have a home office?

2 A Saythat -- repeat the question, please.

3 Q Sure. Do your nursing homes have a home

4 office?

5 A They have a -- an agreement with CANC to

& provide administrative services, and we provide

7 payrell services and -- and accounting services. We
pay bills; AR -- AP, AR, and Medicare billing.

Q  All right. And -- and that's for all the

nursing homes that -~ that you or ene of your
companies operates?

A TYos.

Q Allright. And so is it fair to say that would
be the headquarters, so to speak?

A It would be the headquariers for that.

G All right.

A What 1 just deseribed.

Q  And the -- the -- the name on the door, 1 think
it says Central Arkansas Nursing Centers, correct?

20 A Yes.

21 @ Allfight. Sawhen you say CANC, is that swhat
Ble:ih G Tatail

24 homes has been in a trial?

25 A No

0023

1
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Q Okay. Well, can you give me -- cam you pive me
an estimate?
A Are you talking about ene home?
@ The number of trials. Any home that you've
owned.
A No. No,1--
} I'm not ialking about cases,
A No. Well, 1--

MR. EVERETT: Say your question.

MR, BUCHANAN: Sure.

MR. EYERETT: How many trials?

MR. BUCHANAN: How many -- right.
BY MR. BUCHANAN:
Q How many trials -- how many «» how many -- how
many times have -- has a home that you own interest
in been through a wial, a jury trial, and reached a
verdict?
A Tdon'tknow. But -- my lawyers would probably
know better than [, but [ -- I don't know. I've had
the Hardin Jesson firm for a long time, but before
them, I used Mitchell Williams totally, so...
Q Okay.
A 1would say -- if you want an estimate or do
you want -

A I don't know, bul k can estimate around maybe
— maybe 10 times for that, or less.

THE WITNESS: You think?
BY MR. BUCHANAN:
Q  Well, that's fair enough. I'm not afler a
precise answer. I just want to somehow to pet me in
the ballpark.
A You know, [ really fe¢l uncomfortable when you
say that abont you're not wanting precise because
this is a very precise situation here.
Okay. Well, Lappregiate that, And you -
Because it's me.
Yeah Iunderstand.
And -- and --
Well, before «« let me -- you do understand
this is a question-and-answer session.
A Yes
Q  Allright
A Yes.
Q  All right. So you estimate arcund 10 times; is
that true?
A Tguess.
Q Okay. All ight. Do you ever recall losing a
jury trial or one of your nursing homes losing a

f=p =g gl

3 jury mial?
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2§ Okay. Martha Bull, that case was the first

3 case that ene of your homes ever lost, trus?

4 A Yes.

5 Q All right. Can we agree that the Martha Bull

6 case was a big case?

T A Yes.

§ Q Significant case?

% A Yes

10 Q It was an imponant case, wasn't it?

11 A They're alt important.

12 Q@ Sure.

13 Do you recali that the Martha Bull trial

14 started on May the 7th of 20137

15 A No,

16 @ Okay.

17 A 1know it started in '13.

13 @ All right. De you recall roughly how long it

19 lasted?

20 A They normally -- 1 don't recall it

21 specifically, but they normally last arpund twe

22 weeks.

23 Q Okay. And you didn't attend anv part of that
rial?

1 Q Al right. Is there a reason why not?
2 A My lawyers just told me that I didn't need to

3 showup.

4 Q All 6ght. Do you recall how many lawvers

5 represented Greenbrier during the trial of that

6 case?

7 A No. Ikmnow that Siephanie did and -- and Kirk
& and Lyn Pruitt.

9 Q Okay. What about Jeff Hatfield, he was there
19 teo, right?
11 A Tdon'tknow. I'm --he_..
12 Q Did Greenbrier have insurance coverage to cover
13 the defense of that Bull case?
14 A They had $200,000 -- their policy is 100,000
15 with a $200,000 aggregate.
16 @ Allright. A pght. And by -- that case
17 went on for years before it went to trial, comect?
18 A Yes
19 @ And leading up to that trial, had all of the
20 money on that policy been spent in defending the
21 case?
22 A I the policy, yes,
23 Q@ Allright.
24 A For that -- it went on for five years --
25 @ Suw.
0027
I A --priorio the trial. So every year they'd
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4 Q Tassume you recall the amoumt of the verdict,
5 A Yes
6 Q And I assume that you recall that it was for
7 the plainniff.
2 A Yes
9 Q All right. Were you informed that day of the
10 verdict?

11 A Yes, immediately after,

12 Q  All right. Were you mformed of the amount of
13 the verdict?

14 A Yes,

15 Q Okay. And so if the records in this case

16 indicate that the jury came back at 5:50 p.m. on.

17 May the 16th, 2013, your recollection is, you recall
18 bagically -- you recall basically immediately after

19 that ime?

20 A Yes.

21 @ Allright. So sometime around the -~ the

22 six o'clock hour, probably?

23 A 1 would not be able to answer that truthfully.
24 Q That's fair.

25 A Becanse I do not know.

1 Q That's fair. Who informed you of the verdict?
2 A The administrator.

3 Q What .- who -- who was that?

4 A Stacy Ussery.

5 Q Now, Ms, Ussery, she was the administrator of
6 Greenbrier at the tme of the trial, cormeet?

7 A Yes.

2 @ She was not the administrator when Mrs. Bull
¢ died at Greenbiier, rue?

10 A Yes.

11 Q Ckay There had been some -- some changeover
12 in the administrator position?

13 A Yes.

14 @ Ail right. And she -- she informed you of the
15 wverdict?

16 A Yes.

17 @ Allright. What did she say?

18 A That it was $3.2 millios.

19 Q Did she say anything else?

20 A That we were held isnccent on wrongful death
21 and a $5.2 million verdict for pain and suffering.
12 Q@ Okay. And innocent meaning not liable or --
23 for Ms. Bull's --

24 A Tmocent, thai's what she said.

25 Q Okay. She said innocent?

0031

1 A Yeah,

2 @ Allright. And did she call you on your cell

3 phone?
4 A Ican'i remember. Probably so. They mostly do
5 now.
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2 have another 200,000 -- or a 200,000 apgregate -
3 5100000 policy, £200,000 aggregate a year.
4 @ Al right.
5 A Theway I kind of looked at it, but it eould
6 have been restricted just to one event. 1'm not
7 sure how the insurance works.
& Q Okay. Well, et me ask it this way. Do you
9 Jmow if there was insurance money that was paying
10 the defense during the triaf of that case?
11 A No, there was not.
12 Q Okay. It was all gone?
13 A Yes.
14 Q Allright. Andso, in order to satisfy a
15 verdict, a pleintiff's verdict in that case, where
16 wovld the money come from?
17 A The nursing home.
18 Q AR tight, Which -
19 A The cerporation that was sued.
20 Q And -- and did the -- did the comporation have
2% amillion dollars at that time, Jiquid?
22 A No.
23 G Al right. Did it have access to where it
24 could liquidate to get to 2 million deliars?
25 A No.
0028
1 Q@ Al right. The nursing home paid a million
2 dollars, correct?
3 A The -- the corporation that you fully
4 sued paid the millicn, yes.
5 Q@ Okay. Where did they get the money that --
6 A Igaveirtothem,
7
&

Q  Allright. All right. So you knew that, if

there was a plaintiff's verdict, either the company
9 was going to have to -- to satisfy the verdict or
10 you would have to loan the company mon¢y out of your
11 pocket?
12 A Yes
13 Q Al right. Do youknow how much -- cenainly,
14 there wasn't enough insurance to satisfy a $5.2
15 million verdicr, correct?
16 A Yes.
17 Q Certainly, the -- Greenbrier didn't have
18 3.2 million in -- in liguid assets, correct?
19 A Yes.
20 Q And sc if — if Greenbrier was going to satisfy
21 a $5.2 million judgment, you would have had to have
22 loaned it that, true?
23 A Yes
24 @ Do you recall that the jury retumed a verdict
25 for the plaintiffs in the Bull case on May the 16t
0029

1 of 20137
2 A Tm - if you say that's the date, 1 will
3 agree.

RlesACi: Data’L irosofWindew:

6 Q Okay. Do you know where --
7 A I'mnotsure, though.
& Q Where were you when you received this phene
9 call?
10 A Iwasathome.
] Q  All ight. Was anybody with you at home at
12 that ome?
15 A No.
14 @ Had -- how long did this conversation with
15 Ms. Ussery last?
16 A 1have noidea.
17 @ What was your reaction to the conversation?
13 A Just shock and awe. You know, just...
19 Q Whar did you do, if amything, when you got off
20 the phone with Ms. Ussery?
A Well, I had talked ro different people.
Q Okay. Who else did you tatk to?
A Wincy Hirsch, my director of operations.
24 Q Okay. Ms. Hirsch?
A Yesh.
0032
Q  Okay. Who was the first person that you called
after you got off the phene with Ms. Ussery?
A 1 don't know who all [ talked to. I know that
1-- I'm almost positive 1 ralked 10 Wincy.
Q Allright. Did you call Wincy or did Wincy
cal you?
A I can't remember that, And that's what I was
going to say. 1 can't remember if 1 called her or
she called me because Stacy probably called her too.
10 ¢ Al right. Now, Wincy, she works for one of
11 your companies, correct?
i2 A Yes
13 Q And she wasn't at the trial cither, was she?
14 A I don'tthink she was there, no.
15 Q Al right. Why were you talking to Winey about
16 the verdict?
17 A Well, she's te director of opertions. 1
18 think Stacy had called her too. And -- so maybe she
19 called me. I can't remember exactly how that went.
20 Q Okay. Do vou recall what you and Wincy talked
21 about?
22 A Justihe trial and the -- you know, what the
23 verdict was.
24 ¢ Well -- goahead. What was Wincy's reaction,
25 ifany, to the verdict?
0033
1 A We just -- the same as mine. It's -- you know,
2 itskind of disbelief it would be that high.
3 0 Wer youmad?
4 A Fdon't--1don' think mad is -- you know, 1
5 guess it's upsetting,
6
7

[ P RN

¢ Other than speak with Wincy and you spoke with
Ms. Ussery, wha else did you visit with that night?
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8

9

10
11
12
13
14
15

A T called Gilbert Baker.

Q Okay. Now, why did you call Gilbernt Baker?

A Because 1had been working with him and forming
an organization called Arkansans for Lawsuit Reform,
and I wanted to Jet him know that this is exactly

what happens without reform, tort reform, and having
limits on noneconsmic manages, that it bankrapts
companies. And this had banknpt the pursing home.
The $5.2 millien was a judgment that was warth more
than the nursing home.

2 Sure. And you had set up your company to where
it didn't have any assets, correct?

A Yes.

Q Aliright. Now, let me ask vou this. Sc you

had already started this group, Arkansans for

Lawsuit Reform, before the trial of the case, true?

A Yes

Q  And at thar point, you had lost zero jury

0034

trials, correet?
A Yes,
Q Al right. So you call Gilbert Baker. Now,
why was it that you called him?
A Because he was the one that 1 had talked 1o
abont heading up this organization.
@ Okay. And how long was your telephone call
with Mr. Baker?
A [ don't know. A few minutes. I don't recall,
but I just know that I just wanted to - for him o
understand this is exactly what I had been walking
to him about.
Q  Well, Mr. Beker supported tort reform for
vears, hasn't he?
A I'would -- I think so.
Q Sure.
A I'm not positive.
Q  Sure.

So this -- this, in your mind, was an example
of that?
A This was an example of -- of why I felt like,
you Jawow, we needed tort reform,
Q Aliright So what was Mr. Baker's reaction?
A He didn't have necessarily -- I — 1 — I don't
know what his reaction was, other than he listened.

0035

1
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12
13
14
15
15
17
18
19
20
21
22
23
24

Italked a Jot.
Okay.
You know, and -- and -~
Q  Were you frustrated?
A Huh?
Q Were you frustrated?
A 1 might have been frustrated about Arkansans
for Lawsnit Reform not — you know, maybe being
further down the line. But when you talk about

‘Temporary *20Files'Contenl IES/O05]YLAK/BIIBAC ha| 6/26/201 5 2:53:32 PA)

Q  What did you do the -- oh, did - did Mr. Baker
tell yon that he had sent a tex1 10 Judge Mazgio

that day before you all tzlked?

A Notthat I reeall,

Q Okay. Did Mr. Baker --

MR EVERETT: [ think that question
is 50 ambigoous. I'm not sure the answer
makes any sense.

MR. BUCHANAN: All right.

MR EVERETT: Is your question did
he 1zl Mr. Morton that he hed senta
text prior to Mr. Morton and Mr. Baker
talking? Is that your question?

MR. BUCHANAN: Yeah. And -- and

0638
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10
11
12
13
14
15
16
17
13
19
20
21
22
23
24
25

I'll iry to see if [ can do better, John.
MR. EVERETT: Okay. Okay.

BY MR. BUCHANAN:
Q) Did -- when you were on the phone with -- with
Mr, Baker that night, the night of the verdict —
A Yes.
Q --did he indicate 1o you that he had been in
contact with Judge Maggio via tex1?
A Not— not that I recall.
Q Okay. Okay, We covered May the L6th of 2013,
which would have been the night of the verdict, or
think we have. Is there anybody else you can think
of you -- you taltked with or -- or texted or
communicated with at all?
A No, not that I can recall.
Q  Sure. I understand -- or somebody has -- has
informed me that you don't text; is that correct?
A Tdoalitlle, but it's cenziniy not one of my
strong points,
G Okay.
A A lot of people like that, but [ just ..
Q) Arc there -- is there a reason that — that -
that -- at least with respect 1o the records we've
Jocked at so far, that you and Mr. Baker never
texted?

0039
1 A Idon't ever recall wexting him.
2 Q Okay. Is there any reascn thar vou don't text

3 him?
4 A Ne. Idon't extanybody, kardly.
5 Q Al right.

& A Tjustdont — I mean, ] know that I do text

7 people, but it's just not very mmch. It's -- a lot

& of people, that's the only way they commusicate now,
9 Q Withrespect to any contact with anyone about

10
H

the verdict the night before, did you have any
contact the next day, which would have been the --

12 May the 17th, or conversations with anvbody about
13 the verdict in the Bull case”?
et User Dara/Local Windows Temparary iles Cantent ES/GOSTYLAK/SBI8AC.00{6/26/2015 2:53:12 PA)

10 frustration, 1 -- vou know, we had done all we

11 could, you know, as far as trying to defend the

12 case, 1 think.

13 Q Okay. But you weren't fiustrated about the
14 verdict for the plaintiff's favor or the size of it?

15 A [ didn't agree with it.

16 Q Okay. You denied liability in your deposition
17 in that case, troe?

18 A Yes.
19 And you --
20 ‘When you were talking about liability, no.

Ckay.

Do you recal] a question at the very end of
24 your deposition in the Bull case where 1 said,
23 Mr. Morton, on behalf of Greenbrier Nursing &
0036

L Rehabilitation Center, de you deny any and all

2 wrongdoing in this cas¢? Do you recall that

3 question?

4 A 1 personally denied any wronpdoing in it, yes.
5 Q Sure. And you personally deny any wrongdoing
6 in this case, tue?

7 A Yes.
8

9

Q
A
21 Q Letme ask it -- let me phrase it this way.
A
Q

@ All right. Other than Gilbert Baker, Wincy
Hirsch, and Ms. Ussery, who else did you visit with
10 that night?
11 A That's all ! can remember. If -- if those
12 three. When you get to 1alking about it, ] could
13 have just talked 1o Wincy. Stacy could have talked
14 o her. But anyway, that's all I know.
15 @ Okay. 86 now are you saying that you didn't
16 visit with Stacy?
17 A No, I'm not saying that I didn't. I'm just --
18 1know that I talked to either Wincy or Stacy, and I
19 might have talked to them both, but it was just
20 about the case, about the results, the verdict.
21 Q So what can we lock at to determine exactly who
22 you talked to that night?
23 A Well, the -- [ prebably talked to both of them,
24 but -+ and -- and it probably went the way I said.
25 But that's to the best of my recollection,
0037
1 Q Okay. Well, what -- is there - are there some
2 documents you eould look at to determine who exactly
3 vontalked to that night?
4 A No.
5 Q Youcouldn't--
6 A Other than, 1 guess, phone records.
7 Q Okay. When you talked to Mr, Baker, was there
8 any discussion about the Maggio campaign?
9 A That night?
10 ¢ Yes.
11 A No.

Al O U sesh Data'Local
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14 A I'msure [ had conversations with a lot of
13 people, but [ most certainly can't remember them
all.

i7T Q Okay.

18 A Lawyers, mainly.

19 Q And Fm not talking about any -- any -- I'm

20 excluding, throughout this deposition, any contact
21 or-- that you've had with lawyers.

22 Do you recall visiting with Mr. Baker the next
23 day?

24 A Yes. Icalled -- [ think I called him the next

25 day.

0040

1 Q Allright So if the verdicl was May the 16th,

2 this would bg May the 17th?

3 A Yes

4 Q Allright. ‘What was the purpose of the call?

5 A The night before, when we were talking, he had
6 told me that one of his assistants was on the jury

7 that had werked for im or had worked at the college
£ or something that he knew, and he had never said a
9 word about that. And [ said, Well, you ought to ask
10 her, or if you can, find out why they made it so

1% high, the -- the verdict. And he had never said a

12 word ebout anybody being cn the jury to me before.
13 I 'mean, that's the first | had ever kmown that. And
14 I 1ook that to mean - he didn't ever say anything,

15 because ite didn't want me to know. And -- but I did
16 want to kmow. And then the next day, unbeknownst ta
17 me, 1 guess by that time, Judge Magpio had already
13 goten the - had potien an ¢-mail from 2 juror

19 saying they thought that the whole thing was wrong.
20 Q This person who was an assistant that Mr. Baker
21 knew, was it Jamie Duvail?

22 A Ihavenoidea.

23 Q Okay. Was it the juror who sznt the e-mail?

24 A No. I know that for a fact it's not.

25 Q Okay AlNright. So what, if anything, do you
0041

know about any conversation that My. Baker had with
this assistant that was on the jury?

A None at all except the next day he did talk to

her some afier the verdict to «- and -- and the best
Frecall, she talked about, I think, perhaps

insurance, thinking thers was & big insurance palicy
behind the whole thing. And that's about it. ¥ou
know, he -~ he -- he didn't - there was not a lot

of infornatiod, you know, that -- that he knew, it
seemed to me like, from talking te her, but..,

Q Sohad he already talked 1o her by the time you
12 visited with -- with Mr. Baker?

13 A The next day?

— =
=g Y R VA Y

14 Q Yes.
15 A [think so.
flewicit ppDas]
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16 Q Did you have any contact with Mr. Baker during
17 the trial?

18 MR EVERETT: Let me make -- at my
19 age, I den't hear as well as I should.
20 My recollection of the testimony is that
21 ke had 1alked 10 her sor. Did I get that
22 wrong? Maybe I heard the word "sor” that
23 vwas not mentioned.
24 THE WITNESS: T whose son?
25 MR, EVERETT: Gilbert Baker had
0042
1 talked ta this unkeown lady's son.
THE WITNESS: Oh,I--1--[doa'

3 think so.

4 MR. EVERETT: Then | heard it wrong.
5 Fm sorry. Go ahead.

6 BY MR. BUCHANAN:

7 Q The -- during the ourse of the trial in the

% Martha Bull case, did you and -- and Mr. Baker have
9 any contact or conversation?

10 A No. Are you talking 2bout the trial itself?

11 @ During the trial. Not afier the verdict, but

i2 during the actual jury trial itsglf when the jury

13 was sitting in the box or deliberating.

14 A The only thing that - that | remember having a
15 conversation with him was the fimous lunch at Brave
16 New Restanrant, And -- and — and [ think--1--1
17 mentioned to him then thar, The trial is going on in
18 -~in Conway right now. But he had asked me if T
19 would suppoest Judge Maggio for appeals court judge.
20 Q Okay. All sight Angd we'll talk about that --
21 that conversation later. [ appreciate vour answer.
22 But --

23 A That -- that was during the trial.

24 ) Sure. Sur. And I understand.

25 A Yesh

0043

1 Q We're talking now -- right now about the day

2 after the verdict came back.

3 A Yeah,

4 Q And you told us that you visited with Mr. Baker
3 and Mr. Baker told you about his conversation with
& cne of his assistants, right, who was on the jury?

7 A Yes

8 Q Al righrt. Did -- who else did you visit with

% that day that you recall?

10 A Like I said, I'm -- F'm1 sure I visited with my

11 lawyers a lot. Started, you know, Kirk and

12 Stephanie,

13 @ Sure. And I don't want to —

i4 A Yeah. You know, probably people in the

15 industry, you kmow -- you know, wanting to know.
i6 Q@ Okay. People in -- in -- ia what industry?

17 A The nursing home indusry.

Tl ppDate/L indows Tamporar

20 lnow that -- [ don't even know if that’s true.
21 Q Allright.

22 A I'mtalking about what I was reading.

23 @ Allright Where did you read that ! called
24 Max?

1 Q Okay, Allright.

MR. EVERETT: I don't think he
testified that he did.

THE WITNESS: 1did - | didn't say
thar, did 17

MR EVERETT: No.

THE WITNESS: 1 didn' think so.
3 BY MR BUCHANAN:
9 Q What's the next ime that you recall having any
10 di ion, any particutar di ion about the
11 case, what you feel thar it was 100 high, or the
12 verdict? [ mean..
13 A Well, Mr. Buchanarn, irregardless of what I
14 fele, okay, the vendict was 5.2 million.
15 Q S§ir, my question is, when is the next time?
16 A Okay. Well, you're asking me what I feit or
17 what 1 discussed about it being too high. 1 didn't
18 sit around and discuss forever about anything being
19 too high. It was what it was.
20 Q Well, okay. When is the next time that you had
21 a discussion with anybody about the verdict?
22 A The next time T could get in here and talk to
23 my attomeys.
24 Q@ Okay, Other than vour attorneys, when is the
25 nexttime you talked to anybody clse?
0047
1 A 1have no idea what -- I'm -~ I mean, ] can't
2 remember discussions § had with everybody in 2013,
3 Q Okay. On May the 16th, I've been informed that
4 there -- there was a meeting between Mr. Baker and
5 the nursing home folks. Do you Jnow anything about
6 that?
7
8
9

PR T RO XY

A May the 16th?

Q  Yes, the day of the verdict.

MR. EVERETT: What nursing home

10 folks?

11 BY MR, BUCHANAN:

12 Q 1IN mark as Exhibit 2 o your depesition a

13 copy of the plea agreement. Mr. Morton, I think you
14 told us you reviewed that prior to your deposition;
13 isthatright?

16 (WHEREUPON, Exhibit 2 was marked for
17 ideniification and attached hereto.)

18 A 1have glanced over it. ['ve not memorized

19 this,

20 Q@ Do you at least recognize this ie be the plea

21 agreement thet Judge Mageio -- well, he wasn't 2
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18 @ Okay. Are -- ar you saying you know for a
19 fact you visited with people in the mursing home
20 jndusiry?
21 A Tcan't remember. I'm -- I'm altnost certain

22 that 1 would have, but [ -- you know, that's just

23 conjecturz, 1 don't know.
24 ¢ Sure,
23 A 1can't--1can' give you a definite answer
0044

1 tothat,

2 Q 'Who in the industry would you have visited

3 with?

4 A Well, mosi of the people that [ would -- would
3 have been the people that I'm closest to. For

& example, like Jim Cooper. 1 might have talked with
7 him. I'm not sure.

8 Q Jim Cooper, does he Live aromd Melbourne?
9 A Yes

i0 Q Al right And who else de you think you would
11 have talked 10 that day or talked with?

12 A People that I weuld just nomally talk to every
13 day, people that work for me.

14 Q Okay. Ms, Hirsch?

I5 A Fmsure.

16 Q Do you recall any conversation that you had
17 with -- with Jim Cooper?

18 A Ne.
19 ¢ When is the next time that you recall visiting
20 with anybody about the Bull verdict or what vou
2] beligve, that it was too high, other than your
22 Jawyers?
23 A Are you - 1 would suspect it would have been
24 conostant, but F -- I don't -- the people that worked
25 for me would want 10 talk about it, you know.
0045

1 Q Okay.

2 A Youknow, it was a big matter of discussion all
3 over the place. There was, you know -- you had gone
4 down and talked tc -- Max Brantley had an article,
5 and they wanted 1o talk about it. You have all

6 iinds of people wanting to 1alk to you about things.
7 Q Sure

8 A AndT can't emember them all.

9 Q Sure
10 A Butlknow that I had several discussions with
11 my attorneys. That was the main ones 1 remember.
12 @ Sure.
13 A Whata -- what a -- what a discussion would be
4 about weuld be the ones with my attomeys,
i3 @ Al rdght. Do vou know if Max called me or if
16 Icalled Max?
17 A 1hbave noidea.
18 G Okay.
19 A Alilknow is what he wrote. And whether I
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22 judge at that ime, but Mr. Maggio signed where he
23 pleaded guilty of bribery?

24 A Yes

I3 Q Al nght. And if you will um 1o page 6, and
0043

1 if you look towards the bottom of the page, the last

2 few lings, just Jet me know when you're there.

3 A I'moné.

4 Q Allright. If you look towards the bottom of

5 the page, it says, "On or about May 16, 2013, at

& approximately 10-33 am., Individval B sent Maggio a
7 text stating, 'T have a Linle Rock lunch today with

8 the nursing home folks. The topic will be judicial

9 races. You are at the top of the list"”

10 Do you see that?

11 A Yes

12 Q¢ Were you at that meeting?

13 A If this is the meeting at the Brave New

14 Restanrant, 1 was there.

15 Q  Okay. Well, at the meeting with the Brave New
16 Restaurant, who all was there?

17 A Myself, Jim Ceoper, David Nerswerthy, Emest
18 Cunningham, Gilbert Baker, our -- Rachel Davis. F
19 think Rachel went, and might be -- it might have
20 ivmight have been Domna -- our director - or

2] executive directer of the association was Donna -- 1
22 forgot her last name. But the one now is Rachel

23 Davis. She could have been -- both of them could
24 have been there. I'm not sure. And -- and the

25 Flanagan -- Linda Lee Flanagan and then Eddic Joe
0049

1 Williams.

2 Q Now, is this the - is this the meeting where
3 youreferenced that you just bumped into Linda Lee
4 Flanagan at Brave New?
5 A We bad -- we had lunch in there in the back
6 room and discussed different things about, as 1
7 recall, tort reform and the different aspects of
& trying 10, you know, accomplish the goal of having
9 tont reform.
10 Q Okay. I want to make sure that -- that I have
11 all of the names down. I bave Jim Cooper, David
12 Norsworthy, Emest Cunningham, Gilbert Baker, Rache)
13 Davis, Linda Lee Flanagan, Eddie Joe Williams.
14 Anybody else?
15 A Ijust said Donna.
16 @ TI'msorry.
17 A T thiok, at the time, our executive director
i8 was a different girl. And — but Rachel Davis was
1% her assistant. So Rachel -- Rachel is the one now.
20 So Rachel could have been there. I'm not sure about
21 that
22 @ But you don't recall Donna's last name?
23 A No. [ should recall it, but...
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24 (} When you say the association, what association
25 are you takking about?
050

1 A The Adkansas Healtheare Association.

2 Q Okay. That's the -- the wade organization for
3 the nursing homes?
Yeah. Yes.
All right.
Yes.
And Earnest Cunningham, he's a lobbyist, right?
Yes.
‘Was he a lobbyist - is he a lobbyist for the
10 healthcare association?

11 A Yes.

12 @ Eddie Jog Williams, he is a -- he was a state
13 senator or a stale representative?

14 A Heisa state senator.

15 Q Okay. Atthe time, was the session stll going
16 on?

17 A No

18 G The session was over?

19 A Yes

20 @ Sowhy were yall talking about tort refer if
21 1the session was over?

22 A Well, I think what we were talking about was
23 the dismal failure that vwe had, periraps, but I'm not
24 sure, you know, why the...

25 Q Okay. Jim Cooper, he's your friend that you
0e51

1 had already visited with about -- about -~ well,

2 he's your friend, right?

3 A Yeah. AndIhadn't already visited with him

4 about anything because the verdict wasn't --

3 Q¢ Sume

6 A [ didn't know anything about a --

7 Q The verdict came down that night.

8 A Iguess. I know that -- well, keep going end

9 -~ becanse you're talking about me bumping into
10 Giibert, and we'll..,

11 Q Okay. David Norsworthy, you and him are
12 parmers cn some nursing homes, right?

13 A Yes.

14 Q Erpest Cunningham, does he have 2 role other
15 than being a lobbyist for the healthcare

16 association?

17 A No, not that I know of. He could be a lobbyvist
18 for other people.

19 Q Okay. Mr. Baker, at that ime, he worked for
20 UCA, right?

21 A 1can' speak for that. 1don't know if he was
22 working for UCA or -- then or who all he worked for.
23 G Well, you-- you weren't aware that he had a
24 full-time job as executive agsistant 1o the
25 president of UCA?

LDrOoror
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2 Maggio.

3 G Okay.

4 A And then some different folks. And I can't

5 memember if -~ if it was just Maggio and -- and --

6 1--Ithink that they mentioned Rhonda Wood a1 the
7 time, which I would -- you know, I was going to

& support her anyway. But — but -- and T den't know
9 who all else. 1 cam't remember. 1 mean, Gilbert

10 was ahways raising money for candidates.

11 Q Okay.

12 A He was recruiting -- he recruited and he -- and
13 he raised money for candidates.

14 Q Do you know if he recruited Maggio to mn?
15 A Thave noidea,

16 @ Did he ever tell you that he had recruited

17 Maggio to un?

18 A No.

19 Q Washe -- did you understand him to mean that
20 he was looking to raise money for Maggio?
21 A He wanted to know if -- anytime anybody asked
22 me if | would support semeone, they were asking me
23 if I would support them with money.
24 @ Okay. And so other --
25 A That's what I would take that to mean_
00355

1 @ Okay. Soyou--at that ime, on that day,

2 May the 16th lunch at Brave New -~

3 A Ub-huh,

4 @ --Gilbert and — and Linda Lee Flanagan lefl,

5 and you somehow bumped into --

& A Well, 1 didn't know where they had gone.

7 @ Uh-heh.

8 A [Idido't--I didn't even think anything else

9 aboutit. So when ) was leaving, I was surprised

10 that I -- you know, when I say bump into them, I'm
11 leaving and there they are.

12 Q Okay.
13 A Andsaid, Hey, we need tc talk 10 you.
14 @ Allright
15 MR. BUCHANAN: Well, I think we nesd
15 to change the tape because we're about
17 out of tape.
18 THE WIENESS: Okay. Fm going 10
19 run 10 the restrgom,
20 THE VIDEOGRAPHER: The time is
21 11 am. This is the end of Tape No. 1 1o
22 the deposition of Michael Morton. We're
23 now off the record.
24 (WHEREUPON, after & break was taken,
25 the proceedings resumed as follows:)
0056
1 THE VIDEOGRAPHER: The time is 10
2 minutes past 11. This is the start of
3 Tape No. 2 to the depositon of Michael
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1 A Tmight not have been awarg of that at the

2 time, so...

3 Q And then Rachel Davis, you said she was -- was
4 the incoming --

5 A Shewoerks for our association.

6 Q AHrght, And then Linda Lee Flanagan?

7 A Donna Childress. Childress is her last name,

8 C-hei-1-d-r-e-s-s.

¥ Q Thank you.

10 A Ycah

11 Q Lirda Lee Flanagan, what was her role?

12 A 1didn't know at the time, but she was the

13 assistant to -- 10 Gilbert,

14 Q AtUCA?

15 A Idon'tknow.

16 Q Okay. Eddie Joe Williams, we've already

17 discussed he was a state senator?

13 A Yeah. You've already...

1% Q He was also -- he had just been chainman of the
20 judiciary committee, right?

21 A I'mnot sure.

22 (@ For stte agencies?

23 A Idoo't know which one he was.

24 @ Allright And so I want te make sure 1

25 understand. This -- this mesating, do you knew who
0053

1 arranged it?

2 A No,Idon=ot.

3 Q Allright. And do you know how long it lasted?
4 A 'We had lunch. Probably -- I'd say maybe an

5 hour.

6 @ Do youknow who paid for it?

7 A Yeah Ernest Comningham did, or the

§ association did, I guess.

9 @ Other than tort reform, was there any other

10 discussion?

11 A I'msure«- ] don't -- you know, there's always
12 a menagerie of things to talk about, 1 guess, but

13 ithat was the main purpose of it, I'm sure.

14 Q Was this the -- was this the meeting where you
15 bumped into -- to Ms. Flanagan?

16 A Well, what happened is, Gilbert and her left

17 before, and we were -- we stayed there. Ang -1
18 mean, they left. And so when 1 left, [ went cut the
1% front. And I don't know why I did. T -- but
20 anyway, Gilbert was sitting at a table against the
Z1 wall with — and they hollered at me to come over
22 there. And that's when [ was asked about supporting,
23 differem people.
24 Q Okay. Who all -- which people were yow asked
25 about?
0054

1 A Wel, the first one was if | wovld support

TGy AppDatarl

4 Morton. We're back on the record.

5 Comnselor.

6 BY MR BUCHANAN:

7 @ Mr. Morton, we've had = chance 1o change the

& tape. I netice -- did yon -- did you and Gilbert -~

9 Mr. Baker shake hands -
10 A Yes.
11 Q - during the break?
12 Lers go back to the -- this meeting at Brave
3 New Restaurant because I want 1o understand exactly
14 where you were when you were having this

15 conversaticn. Were you -- you were -- were youat a
16 table with Mr. Baker and «- and Ms. Flanagan?

17 A They were sitting at a table. I just stood up.

1% Ttwas 2 very short -- all it wes was, Would you

19 suppori?
20 Q Allrght. Do you -- do you know where in the
21 restaurant the table was located?
22 A Have you ever been to Brave New?
23 Q Thave.
24 A When you goin and they ~- you know, where the
25 gdeal is that seats you? It's in that big room
0057

1 there, and they were kind of behind it.

2 Q Allrght.
3 A Okay, Where we had had lunch -- have you ever
4 been in the back rocm back there wherg -~
5 Q [have not, but 1 know where it is.
6 A Okay. Well, there's 2 room back there behind
7 -- through some doors, That's where we had had
& lunch. So she and him had left, and I'm «- you

9 Eneow, we were still talking and steff. Idon't know
10 what about. You Jnow, I have a lot of things I talk
11 tomy friends about. But anyway, when [ left, 1

12 went out the way by where they seat you. And I was
13 walking through, and they hollered at me. And David
14 Norsworthy was with me. He heard this whele

15 conversation. And I didn't even sit down. They

16 were sitting there, and J don't know why they stayed
37 there. 1 guess 10 @lk 10 other people. I donet

13 know. But when I walked by, they hollered at me. 1
19 went over, and they started talking to me about --
20 the one that I remember the most becanse of all of
21 this is because -- about Maggic.
22 Q All nght.
23 A If1would support Maggio.
24 @ And - and then you also mentioned Rhonda Wood
25 as well, comrect?
0058

1 A Ithink that day ke asked me about Rhonda

2 because, you know, we knew that she was going to mn
3 for Supreme Court. Iwas already going to support

4 her anyway, but [ told him yes because, you know. he
5 had -- e bad worked on her stff before.
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Q Sore.

Any other judge that you can recall any
discussion about, other -- during that conversation,
ather then Maggio and Wood?

A No.

Q Al right. And so did you leave the
restaurant?

A Yes.

Okay. Did you leave with Mr. Norswerthy?
Yes.

1 have no idea.
All right. Where does Mr. Norsworthy live?
He has a place that's right in -~ past Rogers,
right =- 1 think it’s in Missouri. It's nght
inside the -- on the line up there,
Q Okay. So-«
A Northwest Arkansas. [ would --1 just would
categonze it as that.
Q Allright. Atsome point, did vou come home

Q

A 3

Q Al right, Where did veu go after thal?
A

Q

A

0059

that day?
A Ilden'tkoow. Icouid have spent the might,
but nommaily, [ go down there and come home.
Q  Svre.

‘Well, we know that you said you were at home
when you heard about the verdicet.
A Okay. Then[ did.
Q All right, Did you and Mr. Norsworthy travel
together?
A No.
Q When you -- how did ycu get home? Did you
drive?
A Idon't know if I did or not.
Q Al right.
A T could have flown, but, you knaw, don't know.
Q Did you and Mr. Baker have any discussion about
the trial that was going oa?
A No, other than I told him that the #ria) was.
going on at that time. And -- but when he - well,
he just asked me if I would support Maggio, and I
said, Well, yeah. You know, that trial is going on
night now, I have a trial geing en up there now.
(' Any - anything other than mentioning the
trial?

3 A No. And, you know, I guess Gilbert didn't know

0060

that, you know, becanse when I told him, vou know,
he didn't know it, you know. And I just mentioned
it, Fve got a trial going on up there right now.

Q@ Al right. And so as of at least around noon,
he -- he -- he knew about it then, comrect?

A Yes

Q Allright. Did you have any concerns about

file:frCHL ppDatad]
1t Q Okay.
11 A --T1l agree with them if -- if that's -- 1 do

remember that Gilbert paid for it
Q All right. Well, ler'’s amach your discovery
responses as Exhibit 3 to your deposition so we know
what we're -- we'll have an easy way 1o reforence
them.
(WHEREUPON, Exhibit 3 was marked for
identification and attached hereto.)
MR. BUCHANAN: John, would you like
a copy?
MR. EYERETT: I've got them. [
den't know if I have them here, bui I
get to them.
BY MR. BUCHANAN:
Q Is what I've marked as Exhibit 3, does this

0083

appear 1o be your -- your discovery responses?

A Thave no idea, but what page do vou want me to
gotw?

Q  Well, let's — let's just look at the very

first page. Does it say, "Separate Defendant
Michacl Morton's Objections and Resporses to
Plaintiff's First Set of Intermogatories and Request
for Production of Documents™?

A Yes.

Q Okay. Allright. Let's go 1o page 6,
Interrogatory No. 10. And the question that -- that
my clients asked you was, explain -- "Please explain
in detail any communications you have had with
defendant, Gilbent Baker, regarding any of the
following," and there's a list of subjects there.

A Yes

Q Do you see that?

A Yes

Q  Ali right. Now, if you turn to the back page,
page 12, you'll see there's a date that your lawyer
sent them over to us. The very last page. it looks
like -- does it appear to be January the 5th?

A Let me see yours,

Q Page 127

A Okay. Yes.

0064

1

—
R R SR

fite:iiCT Date/l i WindowsT:

Q Okay. So-so these were the discovery
responses that yon -~ you -~ 1 think vou said you
looked over before your deposition?

My lawyers looked gver them.

Al right.

Yes.

All npht. And they were sentto --

And they were -- they were -- yes.

And they were sent to us January the 5th,
right?

A Ygg

ol Yol y =)
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supporting Maggio while the trial was going on?
A No.

Q  The -- we know you -- you found ont about the
verdict that night, and we've talked about that.

A Yes.

Q  Anything that you can recall that you can add
about that day now that we've talked about some
other things?

A The day -- no, not the day of.

Q Al right. When you -- when you bumped into
Mr. Baker and Mrs, Flanagan, was that the very first
time that you feht like anyone was asking you to
support the Maggio campaign?

Af That was the very first time I had ever heard

of it.

Q  All right. When was your next contact with
Mr. Baker?

5 A 1don't know how much long -- what time period

ooel

13
20
21
22
23
24
25

it was after that, but he ¢alled me and wanted fo -~
and we met at Ruby Tuesday's i Russellville, and he
wanted to talk specifically about different

campaigns and then -- and different things that he
wanted me to contribute to.

Q  Sohe called you, right?

A Yes. ] had -- when we were at the Brave New, [
told him, Just call me, you know, and get in touch
with mg. Yeou know, when he -- I mean, I didn't talk
10 him anything abowi any specifics or anything,
what he wanted me w0 do or anything clse. He just
asked me if T would suppott «- if -- if -- if he

could count on my support. And ! said, Yes. And so
T 1old him, I said, Call me and we'll get together

or something, and so he did.

Q S0 how -- how much lead time was there between
when he called you and when y'all met in
Russellville?

A 1donot recall.

Q  I'mean, was it, Let's meet nexi Toesday, or,
Let's meet tomozrow, or, Let's meet today? I mean,
can you give me & feel for that?

A No, because [ cannot remember, It -- it -- you
Imow, it certainly wasn't the next day becanse 1 had
just been told I was going to have to pay

0062
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5 2 million, and my nursing home was, I felt like,
bankrupt, but...

Q Al right. And so you had this meeting with -
with Mr. Baker, and -- and I think, at least
according to your discovery responses, and we can
<hyg them out if we need o, [ think this meeting is
June the 8th. Does that ring a bell?

A No, but if -- if that's what my discovery
Tesponses said -

fileACIL ppData] i indowsTemporary

Q  Okay. Let's ook at -- at page 6. We're
asking you about any communicatiens you had with
Gilbert Baker. And then, if you turn 10 page 7,
you'll see some -- some conversations.
A It says, "Defendant recalls a subsequent
in-person conversation with Mr, Baker in
Russellville, Arkansas.”
Q "Approximately cne month prior to the issvance
of the checks produced.”
A Produced, ves.
Q  "In which Mr. Baker discussed specific
contribution amounts for these jrdicial candidates,
including judge Magpic.”

Daes that sound right?

0065

1
2

A Yes.

Q Okay. Soifthe checks were issued on July the
Bth, this would be aroumd early June sometime?

A I guess so.

Q Okay.

A It says, "Approximately one month prior."

Q Allright. How do you -- how do you know it
was approxirnately ene month pricr, this meeting?
A Because you've kind of tatked me into agreeing
with you on that. Sa you want me 1o change that?
7 No.

A Okay,

Q 1 mean, [ just want to make sute -- make sure
that we're -- we're -- we're communicating.

A Well, T can't tell you the exact date is what

I'm trying to t2il you, but 1 kaow it was after the
Brave New Restanrant. Iknow the discussion was to
get together and — and discuss specific amounts and
things +

Q Okay.

A --and different people.

Q Al ight. So who all was present at this
meeting?

A Myself and Gilbert.

Q And who else?

0086

1
2
3
4

o8 w1 G
==

A Nobody.

Q Ail aght. And -- and you discussed specific
contribution for judicial candick is
that correct?

Yes.

All right. Which judicial candicates?

Judge Mapgio and Rhonda Wood.

Any others?

92 A There could have been others, but | don't think

10
11
n
13

so at the time. 1 don't -- I don't think so that
day.

Q  All right. And what -- whar specific
contribution amounts did you discuss?
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14 A You mean for the -~ the two candidates?

15 Q Yes.

16 A He had talked 2bout wanting different amounts
17 of money, and he wanted to put the Judge Maggio
18 money in PACs and started telling me the names of
19 these PACs. And I -- and then the specific amount
20 for Rhonda Wood, he sarted telling it, s¢ 1 said,
21 Listen, what | need is for vou 1o fax me a gt of
22 2l of these PACs and the amounts and stuff because
23 [ can't remember all of this, And you need to fax
24 itto me semetime, and -- and, you know, I't go
25 fiom therg,
2067

1 Q Did -~ what was the specific — [ mean, was

2 there -- was the Maggio money supposed to add up to
3 aparticular sum?

4 A Yes

5 Q Okay.
6 A Ttookitto-- 1o - to mean that. veah.
7 Q Okay. And what was that -- the sum that vou

& all discussed ?
9 A You know, as I recall -- F know what I got in

10 the fax, and so [ cau't -- | can't recall the

11 specific conversation at the Ruby Tuesday's here.

12 But when 1 got the fax, I remember it becanse it was
13 30,000,

14 G Okay. Itwas $30,0007

i3 A Andthen I think 50,000 for Rhonda Wood.

16 @ All nght. Did Mr. Baker -- weli, you've been
17 giving to judicial campaigns for many vears,

I8 comect?

19 A Yes.

20 Q@ How long have you been piving to judicial
2i campaigns in Atkansas?

22 A Youlmow, I can't remember when [ have given --
23 the one that -- where -- where I distinctiy semember
24 and remember geiting, you know, what I feel like is
25 ivolved -- for me, really involved, was with the —
0068

1 arthe time, her name was Courtney Henrv,

2 @ Well, I guess my question --

3 A Courtney Goodson now.

4 Q@ My question to you is, how long have you been
5 giving -- repardless of -- of whether it's

6 significant involvemeat in your view or not, how

7 long have you been contributing to judicial races?

8 A Alongtime.

9 @ Over 10 years?

10 A Yes

11 Q Do you know roughly how many judicial

12 candidates you've given tc over the years?

13 A No.

14 Q Lots?
15 A Yes.

TilaiH I, Dratal i Windows'Te

18 Q@ Youdid?

19 A 1did aot know that there was a 180-day. I've
20 already said that,
21 Q All sight.
22 A 1didn't know the 180-day rule. But what I'm
23 trying to tell you is, there are times that I was
24 solicited, 1 guess, about -- for example, when
25 Countney Henry wanted to meet with me, you know,
0071

about running for Suprems Ceurt, I don't know if it
was the 180 days or not. You Jmosw, I -- I wasa't
aware of it then, but I do know thas she was like --
it was like a political race. They are like

political races, whether you want to call them that
or not. And -- and they want their money early so
anyone that's thinking abeut running against them
Inow that they're going to be weli-funded.
Q Okay. So--

10 A [didn't see this as any other way.

11 Q Al right. Well, let me — let me ask you

12 semething. Did Courtney Henry personally solicit
13 funds from you for her campeign?

14 A Courtey Heory personally talked to me about
15 her nmning for Supreme Court.

16 Q No. My questicn is -~

17 A Shedid not «- she did not say anything about
18 moncy to me.

19 Q Okay,

20 A She -- she -- but when X did give money to her,
21 no one said anything about 130 days. So I didn't
22 ever know zbout it.

23 Q Okay You--
24 A Itcould have been with — do you see what I'm
25 saying? [t could have been within the time period
0072

1 and no one had to say it

2 Q Well, you would expect someone running for

3 judieial office and folks in their campaign 1o know
4 when they can ke money and when they ¢an’, frug?
5 A Yes

6 Q Aliright. Aad you're not saying -~ give me

7 one person, the name of one person. You've given me
8 Rhonda Wood. The name of one persen mzning for
9 judicial office that the campaign outside of the

10 180-day period came to you and wanted money, nal
11 wanling to meet with you, but wanted money.

B N

12 MR. WATTS: 1'm going 10 object to
13 the form.

14 THE WITNESS: Ckay.

15 MR.BUCHANAN: Let me see if I can
16 do better.

17 BY MR. BUCHANAN:
18 Q Other than the Maggio campaign, who else has
15 solicited money from you outside the 180-day window
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More than 20?7

Probably not that, but..,

Close to that?
Mayhe.
Do you know how much money you've given aver
21 the years to judicial candidates?

22 A No, ot off the top of my head.

23 ¢ Would it be in excess of $100,0007

24 A Yes.

25 Q Would it be in excess of $200,0007

0068

I A Idontknow.

2 Q Ar you aware that there was --there’s a

3 180-day window period where basically 2 candidate
4 for judicial office cannot sclicit or receive

5 campaign funds more than 180 days before the

6 judicial election? Were you aware of that?

7T A What's the question ?

8 Q Were you aware of that?

% A When?

10 Q@ Atthe time that you were meeting with Gilben
11 Baker,

12 A Neo

13 Q Okay. Do youknow if he was aware of that?

14 A No.

15 @ Would yon expect him to be aware of that?

16 A 1would expect a persen -- [ mean, I think any
17 prudent person would think that, if someone was --
18 was coliecting meney for 2 candidate, that they

1% would know that, ves.
20 Q¢ Okay, And would you expect somebody who has
21 given aver $100,000 15 question why the money is
22 being raised so early?
23 A Well, at the time, everybody and their dog was
24 up at my office wanting mongy ¢arly.
25 (¢ Judicial races, not -- not --
0070

1 A Itdidn't matter what it was. People were
2 1alking to me about wanting money all the time,
3 and -- and I'm not sure -- you know, when you -~
4 when you et ¢ giving money ~- and 1 know that,
3 during the legislative session, like 30 days before
6 and I think 30 days afier, you can't solicit money.
7
8
9

=
OFoPO

Bul as scon as they can, they -- everybody wants 1o
get show money. And it's the same thing with
judges.
10 Q  And just -- maybe we can cut this off. I'm not
11 interested in legislative dorations because they're
12 a different set of rules, correct?

13 A Yes,
14 Q Allright You know that now?
15 A Yes.
16 Q Allright. You didn't know that then?
17 A Yes.
fileCURU; AppDsta/L i Windows/ Temporary et [ESOCSTYLAK/B835AC. 0] /26/2015 2:53:32 PM]

20 for judicial campaigns?
2i A TIsvonld have --

22 MR WATTS: Which -- and I'm not --
23 really not irying o do speaking. When
24 you say Magpio campaign, are you saying
25 that he was with that campaign?
0073

1 MR, BUCHANAN: I'm saying -- yes,
2 I'm saying that -- that Gilbert was an

3 agent of the campaign.

4 MR, WATTS: Qkay. Then ! have 10

5 object to the form of the question,

6 MR. BUCHANAN: Okay.

7 BY MR BUCHANAN:

& Q Let me -- let me ask you this way. Did you --
9 did you believe Gilbert Baker to be affiYiated with

10 the Magpio campaign?

11 A Ibelieved him 1o be raising money for

12 Judge Maggio, that he was going 10 be -- but e

13 didn't say that in words, He just asked if 1 had

14 amy support. And then later on, after the meeting
15 a1 Ruby Tuesday's, you kmow, he -- he did express,
16 yon know, money.

37 Q Okay. Let's t2lk about the meeting at Ruby

13 Tuesday's. When you were at that meeting, did you
1% believe Mr. Baker to be affiliated with the Maggio
20 campaign?

21 A 'Well, when you t2lk about affiliated, 1 -- you
22 know, 1-- 1 just -- there are pecple coming to me
23 ail the time wanting me to support people and -- and
24 saying, Can you give them money?

25 Q Okay.

0074

1 A And they are not necessarily affilated with

2 1the campaign. But, you know, I did know that

3 Gilbert, in the past, has recruited candidates.

4 He's tried to help raise monegy for candidatss, you

5 know. Ididn't see this any other way.

6 @ Okay. Did you belicve - during the -- the

7 meeting in Russellville, did you believe that

8 Mr. Baker was trying to solicit money from you for

9 Maggio to run for Court of Appeals?

10 A Yes.

11 Q@ Okay. And did you believe Mr. Baker was

12 soliciting money for Rhonda Wood to nun for Supreme
13 Coun?

14 A Yes.

15 Q Al right. Has anybody, other than Mr. Baker,
16 solicited money from you for a judicial candidate

17 prior to the 180-day petiod?

18 A Ihave no idea if they ever have.

19 @ Okay. Soas you sit here right now, you can't

20 give me the name of -- of one person who has ran for
21 office, judicial office, that has solicited from you
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22 outside the 180-day period?
23 A Idonotknow.
24 Q Okay. Bul youcan't give me any names?
25 A No.
0075

1 @ All nght. Have you ever had a judicial

2 candidate or anyene who has come to you on behalf of
3 ajudicial candidate asking you to put meney in PACs
4 rather than contribute directly?

5 A No.

6 @ Sothe way that the Maggio money would be

7 struciured woulkl be different thar you've done in

§ the past?

9 Yes.

10 All right. Did yon ask why, why is ~

11 No.

12 Q Did-- did he -- did he explain why?

13 No, ot -~ not -- [ didn't ask.

14 Q Okay. Well, did -- did Mr. Baker volunteer,

15 This is why we're going to put the Maggic money in
16 PACs?
17
18
19
20
21
22
23
24
25

B

Q
A
Q
A

A No.

Q Ckay. And you didn't ask, Why are we putting

the Maggio money in PACs?

A No.
Q Ard -- and -- this covers not only the last
judicial election, but at any time that vou can
recall, or a judicial campaign, has anybody asked
you 1o, Do not give directly to the candidate or the
campaign, put the money in PACs?

0076

1 A Inajudicial campaign?

2 Q Yes.

3 A No

4 Q Ali ght. Did yon think iz was odd for the -

5 Maggio -- the money for Maggio 1o be -- being put in

6 PACs?

7 A Notnecessarily.

& Q Okay. Why didn't you think it was odd?

9 A Becanse [ had put money in PACs before that

10 Gilbert had solicited for different izt

11 that were PACs.

12 Q But none for judicial --

13 A No

14 Q --candidates?

15 A Notthat [ -~ no. No, not that I know of.

16 Q Okay. You're just taliing about PACs in

17 general?

18 A Yes

19 @ Did you find it cdd that the money you intended

20 to send to Maggio was being put into PACs?

21 A Notnecessarily. I said I had been requested.

22 [ -1 was familiar with PACs. You know, it

23 wasn't —- it wasn't unusual for me 1o be asked 1o

Tile I, Crate/Local/M i Window
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1 A When he sent me the fax.

2 Q Okay,

3 A And he hag put amounts on there, the amounts of
4 money, and I went ahead and -~ and wrate the full
5 fifty for Arkansans for Lawsuit Reform,

6 Q Okay. Al right. You also mentioned that --

7 if you would consider a donation to the UCA

8 Foundation?

9 A Yes.

10 Q@ Al right. Do you have any connection to UCA?
11 A Yes.

12 Q Okay. What's your connection?

13 A My connection is, F realized -- when he sent me
14 the fax, he put a question mark. He dids't put any
15 specific amount of mongy, but he put a question

16 mark. And ] got to thinking about UCA, and - and.
17 my connection with UCA, you asked me that.

18 G Thank you. Yes.

19 A My connection is is that over half -- or

20 50 percent of all the therapists that work in my
21 pursing homes have graduated from UCA. If UCA
22 didn't graduate those therapists to work in my
23 nursing homes, I wouldn't have any nursing homes.
24 Q Sure.

25 Let me ask you. Other than -- did you -- have
003

1 you ever had any family attend UCA?
Notthat I know of.
Do yon have any family that are on the facoly?
Not that I know of.
Do you katow anyone cn the facnlty at UCA?
N

>

Q

A

Q

A No.

Q Do you know anybody in administration of UCA?

A No.

Q Have you ever had 2 relative who's been an

10 employee of UCA at any capacity?

il A No.

12 @ Have you had any relatives whatsoever attend
UCA?

14 A No.
15 Q Have you been to UCA functions?
A No.

17 @ Have -- when's the last time you were on campus
18 at UCA?

19 A Never, that | know of.
20 € Al right. So--
21 A Osher than picking someone up.
22 Q Al rght. So--and who were you picking up?
23 A A friend of mine that works for me in +- or did
24 wyork for me in Conway.
25 Q  Allrght. And so you're going to make this -~
0083

1 you -- 1 think you told us, when you get the fax,
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24 put meney in a PAC because I have given lots of
25 money to PACs.

0077

1 Q Okay. Did you find it unusual that, prhor to

2 this lime and every time you've contributed to a

3 judicial campaign, the money has gone directly to
4 the campaign, but ihis time we're using PACs?

3 A Areyou talking about judicial?

6 Q Yes.

7 A No,1--1didn't think any of that. 1 just

% thought that that's how they wanted it.

9 Q And at that time, obvionsly Mr. Baker was aware
10 of the $5.2 miltion verdict that was — was in

11 place?

12 A Yes.

13 Q Did you have any discussion with Mr, Baker in
14 Russellvillg at that meeting about the Bull case?
15 A Notthar I recall,

16 @ Did you have any discussion with Mr, Baker
17 about anything else, ather than the specific amount
18 for Maggio and the specific amount for Wood?

1% A Yes.
26 ¢ Okay. What -- what else?
21 A Hediscussed money for Arkansans for Lawsnit
22 Reform.
23 @ Al right.
24 A And then be asked me if I would consider a
25 donation to the UCA Foundation.
0073

1 @ Allright. The money for Arkansas for Lawsuit
2 Reform, that -- tha's a PAC?

3 A Arkansans for Lawsuit Reform,

4 @ I'msomy. Thai's a PAC, comect?

5 A I'mnotsure ifit'sa PAC or not, Ithink

6 it'sa -~ [ don't know what it is.

7 @ Allright

8 A Burit's--it's-- I refer to it as that,

9 so..

10 @ Aliright. Did he discuss 2 specific amount?
11 A Yes

12 @ Okay. 'What was the amount?

13 A 50,000,

14 Q All right. Did he discuss how he wanted the
15 money?

17 @ What was your response to -- to his -- his

18 request?

19 A Twould consider it.

20 Q You dida't agzee or disagrée with giving them
21 money during that meeting?

22 A Notthen, no.

23 Q Later on, you made z decision?

4 A Yes.

25 Q What was your decision?

Bl Dalad i i emporary ilesiCantenr. [E5/00STYLAK/88I8AC. 06/ 26/2015 2:53:32 BM]
2 that -- and we're not quite to that fax yet, but on
3 the fax, T assume Mr. Baker listed out the PACs for
4 the Magpio money?
5 A Yes. Yes.
¢ Q Did he list the Rhonda Wood campaign?
T A Yes
8 Q Okay. Did he list the money for Arkansans for
9 Lawsmt Reform?

10 A Yes.

11 @ Anddid be list UCA Foundation on that fax?
12 A No, he put -- he put -- yes, but he put a

13 question mark -~

14 @ Okay.

15 A --atthe end of that. He didn't put any

16 money.

17 @ Allright, S0 on the PACs, do you recall how
18 many PACs there were and the size of the denation to
19 each PAC?

20 A Yes.

21 Q Okay. What was it?

22 A ‘There were 10 PACs and 3,000 gach.

23 Q Okay. And then for the Wood campaign?
24 A 50,000,

25 Q Al right. And then Arkansans for Lawsuit
0082

1 Reform?

2 A 50,000,

3 Q And then you've already mentioned that with UCA
4 Foundation had a question mark.
5 A Yes
6 ¢ And -- and you don't have that fax anymore?
7 A No.
3§ Q Did you write all of those checks at the same
% time?
1t A Yes
11 @ Okay.
12 A 1--1--1think--1say yes. I think so.
13 @ Al right. And so I believe you wrote the
14 checks on July the 8th of 2013, Does that sound
15 right?
16 A Yes,
17 ¢ Alliright. That was the sam¢ day there was a
18 hearing in Conway, right?
19 A [Idon't know, but 1 know that that's the date
20 T've seen on the checks.
21 Q Sur.
22 Do you know if there was 2 hearing on a motion
23 1o -- whether or not to remit the verdict that same
24 day when you wrolz these checks?
25 A 1--1think thar that's what I've read.
Q083
1 Q Okay.
2 A Yezh,
3 Q You weren't aware of -- of when the hearing was
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4 going on?

5 A No.

&  That was a preity impostant hearing, wasu' i1?
7 A Well, to me, yes. Yes. It was -- I guess [

£ need to ask a question.

9 THE WITNESS: John, is this okay?
10 MR. EVERETT: Tell me wha the

11 question is,

12 THE WITNESS: (Conversed with

13 counsel.)

14 MR.EVERETT: The question is-- [
15 think the question is, do veu know that

18 there was a hearing held i Faulkngr

17 County on July 8th? s that vour

18 question?

19 MR.BUCHANAN: Yes.

20 MR. EVERETT: And I gather you

2] meant, at the tizie you wrote the checks,
2 did you know the hearing was going on as
23 apposed 1o when -~

24 MR _BUCHANAN: Okay. Letme see if
25 T can clanify.

0084

1 BY MR. BUCHANAN:
2 ¢ Dnug you know that there was 2 hearing that was
3 going 1o go on on July the 8th on the moticn to --
4 for a new trial or to remit the verdict?
5 A No.
6 @ Okay. All right. And so on -- when you were
7 making out those checks, you were unaware that that
8 was the same day that the hearing was going on on
9 the motion for new trial or moton to remit the
10 verdict?
11 A Exactly.
12 Q Al right. So you made out 10 checks for the
13 PACs for Maggio, right?

A Yes.

15 Q Onecheck for Wood, right?

A No
G You didn't maXe that out that day?
18 A Imade cut several checks to Wood that day.
Q Okay, How many did you make out for Wood?

20 A You know, [ dor't think that 1 gave her the
21 full fifty, but I can't remember. [ think it was

22 around forty-eight. So J'd make out - I made cut
23 24 checks.

24 Q In what amounts?

25 A 2,000 apiece, I think,
0085

1 Q Were those geing 1o be put in PACs, or were

2 they all made out 1o the Rhondz Wood Campaiga?

3 A They were made out to Rhondz Wood.

4 Q Okay. Do youknow, did -- did -- did Mr. Baker
5 ask you to make out 24 separate checks for 2.000
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8 checks?

9 A And1dont think that 100,600 probably -- into
10 someone's university's foundation -- I mean, people
11 give millions and millions 1o them, you know.

12 Q Okay. AndIthink you -~ you answered a

13 question that | didn't ask, but I want to go ahead

13 and ask it. You -~ you had never given to UCA In
15 the past, true?

16 A No.

17 ¢ And have you given -~

18 MR EVERETT: It means yes. that is
19 true?

20 MR, BUCHANAN: Oh, I'm sorry.
21 MR. EVERETT: The question: was
22 poorly phrased.

23 A Twve -- T've never -- I've never goven 10 them
24 ‘before because [ was never asked.
25 BY MR. BUCHANAN:
0088
1 @ Okay. And have you given -- now, eventually,
2 UCA gave that money back, right?
3 A Yes, they did.
4 @ Allright. Have you given 1o them since that
5 time?
6 A No.
7 @ Allright. Can you name all of the schools
4 that you've given money to and the amounts that
G you've given?
10 A No.
11 Q Okay. Can you just -- can you name one?
12 A Yes.
13 .Q Okay. What -- which one?
14 A Ican - Arkansas Teck, Tve -- I gave them a
15 million-dollar boilding behingd the hospital at
16 St Mary's --
17 Q Okay.
18 A - that they've mmed into a nursing school
19 and EMT school and therapy school — or assistant.
20 They -- they do COTAs and stuff there.
21 Q Allright, What elsc besides -- any other
22 gifts to Arkansas Tech?
23 A Well, they run Ozark now, o5 they -- Ozark is
24 an affiliate of Arkansas Tech. [ gave them money
25 for their reflection pool and their walking trail
0089
1 around the campus.
1 @ Okay. How much did you give?
2 A [don't know how much -- I can't remember how
4 much that was. I've given -- some were close 1o
3 probably a haif a million to the Kipp School sver in
& Helena,
7 Q Wharis the Kipp School?
% A It'sa school for undemprivileged children in
9 the Helena, Batesville -- they've got two of them,
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& apiece?

7 A No, but he didn't put any kind of PAC or

% anything beside it, so F just made thein out that

9 way.

10 Q You-- these were from different companies. I
11 agsume?

12 A Yes.

13 Q Okay, Socach -- youhad 24 companies give
14 2,000 apicce, right?

i5 A Yes.

16 Q Allright The Arkansans for Lawsuit Reform,
17 how many checks were made out?

18 A Two.

18 Q Okay. Was -- what was the reason for that?
20 A To have Arkansans for Lawsuit Reform 1o

21 continue operating.
22 Q@ No. I guess my question is, why not just one
23 check instead of two?
24 A Because I hesitated in writing the fifty. 1
25 wanied to only write twenty-five. And then I got to
0086

1 thinking gbout i, and so I just wrote another

2 nwenty-five before it went out.

3 Q@ Okay. Were those from you personaliy?

4 A Ithink so.

5 Q Allright. When you're -- and then the UCA

6 c¢heck, that was one check right?

7 A Yes

8 Q How did you arrive at $100,0007

9 A Because even though I don't have any relatives
10 or faculty members or anybady else at Arkansas Tech
11 or University of Arkansas or any other place I've
12 given money to, T have given substantial amounts of
13 assets and money 1o differcnt organizations. And
14 what I had given them that, you know -- [ get some
15 nurses cut of Arkansas Tech and their school over
16 here at Gzardk. 1help them. So 1 thought, you

17 know, H it was not for UCA and their therapy

18 school - this was just, in my own mind, thinking
19 that -- that, yon know, I would not have a--1 -- 1
20 would not be profitable. That's all there is to it.
21 Andso [ thought, [ need 1o make a substantial
22 contribution to this.
23 Q Okay.
24 A And the reason I had never made it before --
25 well, that wasn't a question, but -- but that's —
0087

1 that’s how I come up with 100,000, t thought it

2 negded to be substantial.
3 Q Okay. But there was no math to it like --
4 A Oh,no.
5 Q@ --these other -~ these other checks --
6 A Ng,no,
T @ --where we split it up into 24 different
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10 one in Batesville now, I think, and one in Helena.
11 @ Anywhers else that you can think of?
12 A T've piven buildings in Hope, Arkansas 1o the
13 Rainbow Coalition that helps mentally retarded
14 children. I think it was somewhere in the
15 npeighborhoad of 300,000.
16 Q Anywher else?
17 A 1 gave another building in Hope to the
18 University of Arkansas,
19 Q Anywhere else?
20 A Tve piven mongy to the University of Arkansas
21 Fort Smith for their -- they ¢all it the Arts
22 Program for after-schoel underprivileged children
23 that don't have the money to be able to leam how 10
24 play the piano or different things like that, the

ans.

00%0

1 Q How -- how much money did you give the -~

2 A Igive them 25,000 a year.

3 Q Anything eise that you can recall, any schools
4 that -- that you give money or buildings or zny kind
5 of property to?

6 A [Fhave given lots of other propercy 10 --

7 @ To schools?

8 A No--well, most -- it's kind of a scheol, but

9 I've given a building away in Dardanelle, and they
10 use it for a battered women's shelter and for Bost
11 Schools and some cther stuff. I've given a building
12 away in Enfavla, Oklahoma for the same thing. I
15 think they even got a police - a substation, a
14 police station in it.
15 Q@ Did you say Bost?

16 A Bos.

17 @ VUh-huh.

13 A Bost Schools in Fort Smith.
19 Q ‘Whar is thar?

20 A It'sa--it's a deal for memally challenged
21 adolescents, I think, or -- wsll, it's not
22 adolescents. They -- 1 guess maybe adults. But
23 they -- they're young adults, and they give thema
24 place 1o stay, and then they have them working at -
25 at different jobs,
0091

1 Q@ With-- was there a reason that you wanted o
2 be anonymous on the UCA donation?

3 A 'Well, Liike to b¢ anonymous on afl of these

4 donations, but sometimes you just can't be, But the
5 reason is -- are you wanting to know why [ want 1o
6 be anonymous?

7 @ Yes, on that particular donation,

8 A Just--Tiry o be the same way on all of

9 them.
10 Q Okay Al of these other donations have been
11 anonymous donztions?
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12 A Yeah. ftried -- 1 mean, you can't keep them 14 MR. BUCHANAN: 1do.
13 from doing whar they wint 1o do. They named the 15 MS. RANDALL: (Hands document.)
14 building in Russellville Morten Hall, you know, 16 MR, EVERETT: Thanks.

15 but -« and the reason «- and 1 hate to be -- if youn

16 -- when stuff like that happens, everybody starts

17 asking you for money, you know, and I already give a
18 -- you know, guite a bit. But it's just, you

19 know - it would, you know, open up things to -- I'd
20 just rather be anonymous.

21 Q Al right. We've talked about the Russellville

22 meeting. Leading up to the fio -- well, first of

23 all, when did you get the fax? When did vou get the

17 BY MR BUCHANAN:

18 @ Andif you could look to June 17, 2013,

19 A Page 9?

20 @ Ofthe Plea Agreement, Exhibit 2, right over
21 here.

22 A Oh. Isthis -- onthe Plea Agreement, page 97
23 @ Yes,sir

24 A Okay.

25 @ M vou - if you look to June 17, it looks like

24 fax? 0094

25 A Idon'tknow the date. 1 probably got the fax vou called -- at 10:29, it says, "Individual A
0092 called Individual B, five seconds.”

1 the very same day T wrote the checks, though. 1 can Do you see where I'm -- I'm talking about?

2 tell you that, probably.

3 Q Do you recall having any contact with Mr. Baker
4 leading up to the time that you wrote the checks?

5 A No. He could have called me and told me he was
6 sending the fax, for all 1 know, be aware it's

7 coming. I'm not sure about that. Tt wouldn't

8 surprise me if he had

A Yes.

Q Al right. And that would be you making a call
1o Mr. Baker, right?

A If you believe that Individual A is me.

Q Okay. Do you deny Individual A is you?

A [Idon't -- I don't confirm nor deny that. I --

10 1--Tdon't like anything about this whole plea, so

D DO 3 O A A ) R

9 THE WTENESS: Can we take a break so 11 1--T guess my lawyer could advise me what to say
18 Tcan -- 12 on that, but, you know, it just says Individval A.

11 MR. BUCHANAN: Sure. 13 Q GCkay. Well --

12 MR, EVERETT: Wait a mimutte. When 14 A T4d feel better if' it said Michael Morton.

13 you get to a good place, 15 Q Okay. Do you -~ do you -- I know you don't
14 MR. BUCHANAN: No, thar's fine. 15 likeit, but do you beligve that you are Individual
15 THE VIDEOGRAFHER: Do you want 1o 17 A?

16 change the tapes too? I've got zbout 10 18 A Ihelieve this document was put together with
17 minutes left. 19 me in mind as being Individual A.

18 MR. BUCHANAN: No. That's good. 20 Q And do you believe that this document was put
12 THE VIDEQGRAPHER: The time is 56 2] together with Mr. Baker in mind, with Mr. Baker
20 minutes past 11. This is the end of Tape 22 being Individual B?

21 No. 2 10 the deposition of Michacl 23 A Yes.

22 Morton. We're now off the record. 24 Q Okay. Ifyoulook at June 17, 2013, you will
23 (WHEREUPON, after 2 break was taken, 25 see thata phone call, Individual A to Individual B,
24 the proceedings resumed as follows:) 0095

25 THE VIPEOGRAPHER: The time is four 1 and it just says, "Five seconds.”" So I assume -- do
0093 2 vou--T1 assume that that basically goes to voice

1 minutes past 12. This is the start of 3 mail or no answer?

2 Tape No. 3 to the deposition of Michael 4 A Iguess. Idont know.

3 Morton. We're back on the record. 5 Q Imean, five seconds is not a long time, is it?

4 Counselor. 6 A Na.

3 BY MR. BUCHANAN: T Q If you ga down to 5:51 p.am., Individual A to

& @ When you made out all of those checks to the 8 Individual B. Se if you believe that the parties

7 Wood campaign, were -- were they dated July the 3th? % are Individual A and B would be you making another

3 A Yes.

S ( QOkay. And -- never mind,

10 1want to go back to the Plea Agreement, which
11 is Exhibit 2. And if vou could tumn 10 page 9.

10 phone call to Mr. Baker, correct?

11 A Yes

12 @ And then it Jooks like, at 6:23, Individual B
13 calls you, so that would be Baker calls you, and

12 MR, EVERETT: Do you have an extra 14 there's a four minutes and 39 second phone cali. Do
13 copy of thar? 15 vou kngw what that telephone call was about?
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16 A No

17 @ Okay. Do you know if this would be -- | mean,
1& we - we settled on the fact that your meeting in

19 Russellville was ronghly a month before the checks

18 Linda Les Flanagan, and John Goodsen.
19 Q Where did this ~- was it in a private rcom
20 or..

21 A Just sitting out in the middle of Sonny

SileHCI i indows Temparary

20 were writtez. Do you -- do you -- do you recall 22 Williams, :
21 having any telephone conversations with Mr. Baker 23 Q  Allrght. '
22 after that meeting in Russellville? 24 A They don't have a private room, I don't think, ‘
23 A We conld have been -- he could have been 25 Q And-- okay. Did -- was thers any mention ;
24 talking to me about having -- we had ancther meeting 0098

25 ata later date, and we could have been talking 1 abour judicial candidates?

0096 2 A Ne.

1 aboutit. 3 Q Okay. Was there any mention of the Martha Bull

2 Q@ Okay. But you doa't recall if thar's what it 4 case?

3 is? 5 A No.

4 A 1don't recall a specific conversation on 6 Q What -- tell me what you recall about the

5 June 17th at 6:23 pm, T discussion.

6 @ All right. The - the lawyers in your case, in 8 A The main thing [ -- John Goodson wanted to meet

7 the Bull case, filed a motion for a new trial that 9 me, Gilbent told me, and he did. And we talked, and

8 moming --
% A Which moming?
1¢ Q -- according to the documents. fene the 17t

11 A Oh. 13 enongh 1o beat him, And that -- the most specific
12 Q You wouldn't be calling him 10 talk about that, 14 thing 1 remember is that John Gooedson explained to
13 would you? 15 us -- I'm talking about Cooper and myself and David :
14 A [ didn't gven know they had dope that, so no, T 16 — how he felt like that the strategy that we should :
15 wouldn't. 17 take and implement to try to have some tort reform. :
16 Q Now, I understand there was another i-person 18 Q And whar was that strategy?
17 meeting with Mr, Baker? 19 A Tohave an initiated act and get signatures and
18 A Yes. 20 put them before a vote of the people.
19 Q Al right. Where was it at? 21 Q And--allright. Because, apain, the scssion
20 A Sonny Williams Steakhouse. 22 was over, comect?
21 Q@ Allright. And according to -~ to your 23 A Yes. Yes,it's — yes.
22 discovery responses, if looks Jike it was around 24 (} The -- was Hal Honeycutt there?
23 June the 1%th, so the day after that phone call we 25 A 1don't know Hal Honeyeur.
24 talked about. 0099
25 A Yeah. 1 Q@ Okay
0097 2 A Sowhoisthat?
1 G Was the meeting around — 3 MR, EVERETTE: Who is he?
2 A 1--if - if they said that, I -- if my 4 MR. BUCHANAN: I don't know.
3 lawyers said it, F'll .- I} agree. 5 BY MR, BUCHANAN
4 Q Youli go with it? & Q Do youkmow him?
3 A Yes 7 A No.
6 Q Al right. 8 Q Okay
7 MR, EVERETT: Does it date -- give 9 A ‘Thar's why I'm asking you.
8 that date specifically, or does it say 10 Q@ Tve just got -- I've just got a name down.
4 "about"? 11 That's it?
10 MR. BUCHANAN: Itdoes. Orl think 12 A Okay. No, Iden't know a Hal Honeycutt.
11 it -- it says "around June 13th.” 13 @ How long did that meeting last at Sormy

12 BY MR. BUCHANAN:

13  'What was the purpose of this meeting?

14 A We had a long conversation with people about
15 ton reform.

16 @ 'Who was present?

17 A Jim Cooper, myself, David Nersworthy, Gilbert,
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1¢ I think he had had, at the time, Jeremy Hutchison
11 doing some work for him and how Jeremy was afraid
12 that ] was going to try to support Ann Claremore

14 Williams?

153 A Long ¢nough to meet and take an order,
16 chitchat, talk about things, and, you know, just
17 eat. I'd say an bovr to an hour and a half.

18 Q Do you recall going to a fundraiser for Tim
19 Griffin?
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26 A No.

21 Q Do yourecall one of your nursing homes hosting
22 a fundraiser for Tim Griffin?

23 A [cerainly do.

24 Q Okay. Tellme what you recall.

25 A That I called the nursing home up and said that
0100

Tim Griffin wanted a long-term care purview 1o beve
a -« [ think that's the word -- to have a

fundraiser. And it was going to be there, so

someone would be in touch with them about getting
¢verything -- whatever they needed.

Q  Okay. Were you there?

A No.

Q Did you contribute around that time of the
Griffin campaign?

10 A T'msureddid

11 { Was -- okay. So they had the -- the fundmiser
12 at Salem Place?

RGP D G LA R R e

13 A Yes.

14 Q But you didn't go?

15 A [Idid notpo.

16 Q All dght. Do you know if Mr. Baker was there?
17 A [I'wastold be was there for a linle bit.

18 Q Who told vou he was there?

19 A My administrator.

20 Q ‘Which one?

21 A Vicki Kitkemeier, the administrator of the
22 nursing home,

23 MR, EVERETT: Say the name again.
24 THE WITNESS: Kirkemeier, Vicki
25 Kirkemeier.

o101

1 BY MR. BUCHANAN:
2 Q And she told you that -- that Mr. Baker was at
3 the fundraiser there at Salem Place?
4 A Yes.
5 Q Did she tell you anybody eise was there?
6 A Mr. Griffin and that he wanted to be out in the
7 courtyard playing with the chickens and ducks or
& whatever we had out there at the time.
9 Q Any -- anybody else who told you he was there?
10 A 1 --there was not, no.
11 Q@ Do you recall any other meetings with Mr. Baker
12 prior 1 you makmg out the checks?
13 A No.
14 QDo you recall any other telephonz calls with
15 Mr. Baker prior 1o making out the checks?
16 A No
17 Q@ 1 you'll mm o page 7 on the Plea Aprezment.
18 If you look at the -- at the first pamgraph. It
19 says that, basically, Magpio announces -- formally
20 announces his candidacy on Jure the 27th of -- of
21 2013 for an election 10 be held May the 20th of

FleciiCI AppDta’L i ndawsTemp
24 that.
25 BY MR. BUCHANAN:
0104

I Q Do youhave any information as to why there
2 would be communication where Baker would tell

3 Maggio, Win, lose, or draw, you have Individual A's
4 support on the motion for new trial or remittitur?

5 A I--1don't kmow why -- are you asking me why
6 he would

7 Q@ Yes.

8 A He would -

9 @ Would say that in any fashion: text, call,

10 whatever.

11 A The only explanation that I would think is that
12 -1 had never indicated anything I ever wanted, so
13 1 never did demand any quid pro quo or anything
14 about anything and -- 10 Gilbert or anvhody else.
15 Sol puess Gilbert felt like that he had my support
16 imegardless -- or regardless of whatever happened
17 because he never talked to me about it.

18 Q You're not saymg that you didn't want

19 Judge Maggio to reduce the verdict, are you?

20 A Dowha?

21 Q 1lmean, you wanted Judge Maggio to reduce the
22 wvexdiet, didn't you?

23 A I neverthought about it.

24 Q You never thought about it?

25 A Huh-uvh
0103
1 Q 3o win, lose, or draw, it was all okay with

2 you?

3 A My attomeys informed me tha) that was one of
4 the options that you're talking abour. the

5 remittitur,

6 Q Yes

7 A But that it very seldom happened i lower case
8 orthe lower -- whatever. So that was -- T just

9 feht like that was not -- I didn't think about it.

16 @ Okay. Scwhen - a1 the time that the hearing
11 was going on and -- and meansvhile, this

12 communication -- weil, we'll just move on.

13 'We pick back up here at where — on the
entence that says, "At another time *

Yes.

Let me know when you --

Yes.

Okay.

Yes.

20 Q "At ancther time, Individual B reminded Maggio
21 thathe would receive campaign financial support if
22 he made the, quotz, tough calls, unquote, while on
23 the bench, Maggio understond that Individoal B was
24 advising Maggio that, in exchange for Maggio's

25 ruling in favor of Individual A and Company A,

n
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22 2014,
3 "On or about June 29, 2013, at approximately
24 815 am, Individual B sent Maggio a text message

25

stating, in part, "Well, vour first 50K is on the
02

way.' Maggio inderstood that this 50K included
financial support from Individual A."

Do you know why Mr. Baker would be sending
Mr. Maggio a text saying, Your first 50K is on the
way, on Junc 25th?

A No

Q Do you have any explanation for why Mr. Baker
would send Mr. Maggio that iind of a text at -- on
Jung 29th?

10 A Ne

Q Do you have any explanation as 1o why
Judge Maggio understood that this 50,000 included
financial support from you?

A Ne.

Q Okay. And on -- if you'll tum -- excuse me.
We'll -- we'll stay on the same page, the -- the
middle paragraph, so just below where we were
talking about, page 7 of the Plea Agreement,
"Between on or zbout June 29, 2013, and/or about
July 117 -- or excuse me, "July 8, 2013,
Individual B communicated to Maggie stating, in
essence, 'Win, lose, or draw, you have Individual
A's support, referring to Maggio's decision on the
motion for eemitiitur -- for new trial or

remittitur. Maggio wnderstood that the purpose of

0103

1
2
3
4

5 Individual A and Company A because of Individual A's

3
7
8
9

this message was not to reassure Maggio that he had
Individual A's support regardless of any decision on
the remittitur, but rather Individual B was
reminding Maggio to make a faverable ruling to

financial support of Mapgio's campagne.”

Do you know why -- or do you have any
explanation for why Gilbert Baker would send a text
saving, Win, lose, or draw, you have Individual A's

16 support?

filecttiCy DataLocel

MR_EVERETT: Object to the form of
the question.

MR, WATTS: Join in the objection.

MR. EVERETT: There is nothing in
the language you read that says it's a
text.

MR. BUCHANAN: Okay.

MR. EVERETT. 1don' think,

MR. BUCHANAN: T'm sorry.

MR. EVERETT: Unless you have some
information we don't have.

MR. BUCHANAN: No. No, I'm sorry.
And -- and thank -- thanks for clatifying

0106

Individnal A would provide campaign donatiens to
o

o you have any information as to why Mr. Baker
would somehow communicate to Maggio that he would
receive this campaign money if he made the tough
calls whil¢ oa the bench?
A No.
Q When we move to page § of the Plea Apreement
towards the bottom of the page where it says,
"Maggio stipulates that the United States would
show" -- the last paragraph, the start of the last
paragraph. At least this -- this exhibit says,
“Maggic stipulates that the United States would show
that on or about July §, 2013, Individual A wrote
$3,000 checks to eight PACs for a total of 524,000
imending that the money would go to Maggio's
campaign "

We know that's not necessarily trus, right?
A Perhaps, like the rest of the document, it
could not necessarily be wue.
Q I fact, you wrote 10 checks, rght?
A Yes, [did.
Q And you intended for those 10 checks to go to
Maggio, the money to go to Maggio?
A That's what I told the FBL.

0107
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Q And that's whai you're telling us, right?
A Yes.
Q  And so the total would be 30,000.

"Maggio further stipulates that the United
States would show that Individual B nsed seven of
these checks to fund PACs that conmibuted 10
Maggio's campaign.”

Do you know how many of the PACs of the - the

10 checks, how many ended up or how much meney ended

up in the Maggio campaign?

A Mz, Buchanan, [ know this for certain. When
you write a check 10 3 PAC, you lose all control.
Ard 1 knew that when I wrote those checks. But
whatever my infentions were or anything else, I know
that purting money into a PAC, 1 didn't know where
it was going or what they weuld do with it.

QG My question to you was not that.

A You asked me if [ knew,

Q My question to you is, do you know how much
went to the Maggio campaign 7

A Not any mors than what lias been written in the
newspaper.

Q Okay. All right. When did you ¢l the FBI
that you wrote 10 checks for $3,0607

A [ don't know if I told them that.

oigg
1 Q When did you meet with the FBI?

flezitC
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2 A Along nme ago.

3 Q Well, [ mean, do you recali?

4 A Irecall them asking me about the PAC checks.
5 Q Okay.

& A And 1don't know if they questioned me about
7 the number or anything ¢lsz. 1just know that T had
& written checks to PACS, and 1 knew what T intended
9 for them 10 do.

10 Q Okay.

11 A Ttold them that.

12 Q Allright. Was there anything that you

13 wouldn't answer to the FEI?

14 A OCh,no.

15 Q Okay. You:mswered all of their questions?

16 A Oh, yes.

17 @ Al right. And do you remember what month it
18 swas when you met with the FBI?

19 A Tdon't know the exact month.

20 ‘THE WITNESS: Do vou -- do you
21 remember?

22 MR EVERETT: Here's the source of
23 some of the confusion. There were

24 acteally twe FBI wvolvemeats once they
25 came to his office. I'm not sure ifhe
0109

1 talked 1o them or not.

2 THE WITNESS; Ididn't that time.
3 MR EVERETT: talked with them.
4 And then he goes to the United States

5 Atiomey's Office, and he's probably —
] he's probably not connecting that that's
7 with the FBI. Rather, he thinks he's

8 talking -- the FBI was there. But -- but

9 he might be hearing you say FBI and --
0 THE WITNESS: Well, see, [ can't
11 even --

12 MR EVERETT: Wait. Wait 2 minute.
13 And not counting US Attorneys.

14 THE WITNESS: Okay.

15 MR. EVERETT: So -~ and --and I
16 don't know when that was, butif it's

17 importazt to you, I can find it out and
13 Tl let you know.

19 MR BUCHANAN: Okay.

20 BY MR. BUCHANAN:

21 Q The -- the - the time when the agent showed up
22 at your office --

23 A Yes.

24 @ -- were you there?

25 A Yes.

1 @ Okay. When was that?
2 A Tdon't mmember the exact date. I'd say six
3 moaths or --

le:/iCliL Dat/L i Temporar,

6 A Yes
7 @ Okay. Were there questions that they've asked
8 you that I have asked you about?

9 MR. EVERETT: Say the question
10 again.
11 MR BUCHANAN: Sure.

12 BY MR BUCHANAN:
13 Q Were there - were there -- were there topics
14 that they asked you that I haven't asked you abowt?

15 MR. EVERETT: That vou have oot
16 asked him about?
17 MR. BUCHANAN: Yes.

18 A TIdon't--Idon't think sc.

19 BY MR BUCHANAN:

20 Q Okay. Were there any people or individuals

21 that they asked you about that we haven't discussed
22 yet?

23 A No.

24 Q Do you recall about how loag the meeting

25 lasted?

0113

1 A A couple of hours.

2 Q Was Mr. Baker there that day, or do you know?
3 A No. Hewasn't with me. Could have been

4 somewhere else. [ don't know.

5 Q Yassume you have copies of these checks or you
6 could get copies of these checks that you wrote on

7 July the 8th. I know you've provided some of them
8 1ous. So, Imean, for example, the Wood checks, [
9 mean, [ assume you could ge1 copies of those if vou
10 needed to?

11 A Yes,

12 Q All right. Were you aware on July the 2th that
13 none of these PACs had registered yet?

14 A Ne.

15 Q Have you had an opporunity to look at the

16 documents to see the donors to these PACs, who

17 donated to these PACs?

18 A Neo

19 Q Okay. Isthere -- I mean, can you explain why
20 you and your companies are the only denors to those
21 PACs in July of 20137
22 A No.
23 Q Can you gxplain why, if Gilbert Baker is trying
24 1o raise money in July of 2013, why he would enly
25 approach you?
0114

1 A Ne

2 Q De you have any information that Mr. Baker

3 solicited on behalf of the Maggio or Wood campaigns
4 to anvbody else besides you or your companies?

5 A Ne,Ido not know whe all he solicited.

6 Q Can you explam why -- with one exception, why
7 youand your companies are the only donors 10 these

entenLIES/QOSIYL4K/BBI8AC. bal6/26/2015 2:53:32 PM]
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4 MR. EVERETT: Longer than that.

5 A Last summer, I guess maybe.

6 BY MR. BUCHANAN:

7 Q Okay. Do you --

2 THE WITNESS: July or August, you

9 think?

10 MR. EVERETT; I'll -- I'l let you

11 know if i's important,

12 A Ifit's--1can get an exact date if you need

13 one somehow.

14 BY MR. BUCHANAN:

15 Q@ All Aght. What were they afiez, if you know?
16 A They asked gbout checks. They were confiming
17 swif that | guess they already knew, but mainly,

18 according to my attemey, they talked to him and --

19 MR. EVERETT: Don't tell him what I
20 tokd you.
21 THE WITNESS: Okay.

22 BY MR. BUCHANAN:

23 Q B -- but -- did you -~ did you have a -- do
24 you remember the names of the agents that yon
25 wigited with?

0111

1 A No. 1didn't visit with them.

2 Q Okay. You did not visit with them?

3 A My adomey did.

4 Q Aliright. Do you -- do you know what

5 documents they were after?

& A They wanted to look at PAC checks.

7 Q Anything else that you recall?

8 A No

9 Q Alirdght. And as 1 understand, and your

10 attomey has helped me with this, there wasa

11 meeting, it sounds like in Little Rock, where you
12 went 1o the United States Attomney's Office.

13 A Yes.

14 Q And-- and -- and you visited with some folks
15 there?

16 A Yes.

17 Q Do you recall who you visited with?

18 A [dor't remember the exact names.

19 Q Okay. Was one of them Juliz Peters?
20 A Yes.
21 Q Was Ward Seal there?
22 A Idon't know.
23 Q All nght. And during this meeting, this is
24 when you say you met with the FBI, this meeting vith
25 Jule Peters. Was anybody ¢lse present besides
o112

1 Julie Peters?

2 A Three other people.

3 Q Okay. On their side?

4 A Yes

5 Q And I assume Mr. Everett was with you?

fleiG AppDate/Locat

§ PACs?

% A No.

10 @ Were you asked to testify before the grand
11 jury?

12 A No.

13 Q Have you been asked to testify at ali?

14 A No.

15 Q@ Okay. Have you received a targel letter from
16 the US Atiomey's Office?

17 A Ne.

18 {} Ifyongoto -- back to the Plea Agreement,
19 there's a call that is -

20 A What page?

21 @ Page9.

22 A Okay.

23 Q Themw's a -- it looks like there's a call -- or
24 actuaily, there are -- there are some calls to --

235 from B to Maggio, and then thers is a call from what
015

1 appears to be you to what appears to be -- appears
2 1o be Mr. Baker to you at 4:035.

3 A Ub-hub.

4 Q Do you see where I'm talking about?

3 A Yes

6 Q Okay. And it's eight minutes and — basically,
7 3 1/2 minutes long. Do you recall what that call
§ was about?

% A No.

10 @ Okay. Atthat point, Mr. Baker should have
11 received all of those checks, right?

12 A If1I shipped them on the 8th and 1did it

13 FedEx, be would have had them, I guess, 1den't
14 know. It could have set avound for a while.

15 @ Sure.

16 A 1just don't know. ! am unsure of that.

17 @ Al cight.

13 A He certainly could have.

18 @ Tl martk as Exhibit 4 a document that you
20 brought with you here today.
21 A Uh-huh,
22 Q  Andthis is a docoment, I believe, that you
23 said that -- that you provided to either the FBI or
24 the US Atiomney's Office, one.

25 {WHEREUPON, Exhibit 4 was marked for
a116
1 identification and anached herete.)
A One or the other, yes.

2
3 Q@ Alrigh

4 A [ don't know which, but... !

5 ( And is this the -- the FedEx, I guess, receipt
6 for - for the -- the package that had the checks in
7 n?

8 A Yes.

9 @ Allnght. And the sender was Pat Chenry. Is

“ontent. [ES/QOSTYLAK/3B3BAC Ra[6/26:2015 2:33:32 PM]
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10 that your secretary?
11 A Yes.
12 @ And it's from Central Arkansas Nursing Centers

13 to Mr. Baker at 17 Cooper Lane in Conway, Arkansas;

14 is that right?

15 A Yes.

16 Q And if you look at how the -- what the service
17 type was, il says, "FedEx standand ovemight.” Do
18 you know wha that mgans?

19 A They're supposed to get it the next day.

20 Q Okay. And it-- it appears that there is &

21 time that it was delivered, and it Jooks tike it was
22 delivered somewhere -- 10:31. Don't know if that's
23 am, or p.m,, but 10:31 the next dav?

24 A Uh-hub. Where -~

25 Q Is that fair to say?

0117

1 A Isionthere?

2 Q It's kind of the lefs~hand side over towards

3 the boltom.

4 A Okay. Yes.

5 Q Okay. All right

6 A And i would assume thar's moming.

7 Q Yeah. Soat--at least -- just based on

& looking at -- at Exhibit 4 to your deposition, it

9 appears that the packape arfived sometime around
10 10:31 in the mormning on July the th, correct?

11 A Yes

12 Q@ Al night. And it Jooks like there are a few

13 calls here, Tt looks like Mr. Baker called Maggio
14 at3:30 and then at 3:31, and then be called you at
15 4:05. Is this — does this -- does this FedEx

16 receipt help refresh your recollection at all as 1o
17 whether or not yall were talking about the checks
18 or the Maggio campaign or anything like that?

19 A Well, we never talked about any campaign --
20 @ Okay.

Z1 A -~ about anybody. But I don't know what the
22 phone call -- he conld have been calling me up
23 thanking me for seading it 80 quick, for alf I know,
24 baut, you know, I -- I den't knew. [ don't have any
25 specific conversation that 1 remember that day.
0118

1 Q Okay. And now, this phone call appears to be
2 longer than the other phone calls on here. night?

3 A Yes. Yes.

4 Q  And you don't know why?

5 A No. The only thing that T would suspect —

6  Uh-hoh.

7 A --is that - Gilbert liked talking to me about

8§ candidates that was running for office and getting

9 meaney, so be could have been starting on a whole new

10 bunck, forall 1 know. Thar's what Galbert does_
11 Q@ Yeah

Windews Tempecary

14 Q I'm going to mark a couple of exhibits and ask
15 yon about them, We'll mark as Exhibit 5 a ckeck

16 from Mr. Moren to the UCA Foundaticn. Does that at

17 least appear to be a copy of the check that vou sent
13 Mr. Baker?
19 {WHEREUPON, Exhibit 5 was marked for

identification and attached hereto.)
A Yes.
Q@  Allright. And Il mark as Exhibit 6 a copy
of some checks. You can flip through them, but 1
think there are eight of them. Do thosz all a1
least appear to be checks -- or copies of checks

01z1

1

that you sent to Mr. Baker's house?

(WHEREUPON, Extibit 6 was marked for

identification and attached hereto.}

A Yes
Q Al right. And in particularly, they're all
for $3,000 and made out to different PACs, comeci?
A Yes
Q  And it appears that each one of them vas from a
different company that you own, right?
A Yes, or rae personally. Tl have to see how
many personal checks there are.

12 MR_EVERETT: Yzah.
13 THE WITNESS: That one is personal,
14 isn'tit?
15 BY MR. BUCHANAN:
16 Q But again, they're either from you or a company
17 that you gwn, correct?
18 A Yes.
19 @ And I think you've told us here today that, in
20 addition to thesg eight, there are two others cut
21 there?
22 A Yes.
23 Q And they are alse made out 1o PACs?
24 A Yes.
25 MR. EVERETT: Give me just a second.
0122
1 Did you get these from cur smff?
2 MR. BUCHANAN: I got them from
3 Richard becanse [ think y'all tumed over
4 Like six. Those were attached 1o Chris
5 Stewart's affidavit.
[3 MR. EVERETT: Chris Stewan's
7 affidavit in conneetion with what?
8 MR. BUCHANAN: He provided an
9 affidavit --
10 MR.EVERETT: To the ethics pecple?
11 MR. BUCHANAN: -- o the ethics
12 people -- maybe I got them and not
13 Richard.
14 MR. WATTS: [ was going 1o say !
15 thirk you got them from them.
file: I Daml Findowes Termporary
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A That's what I was used w0 from Gilbert.
Q Right.
A Sohe -- youlknow, he got that money that day,
ard he could start on a whole new batch.
Q But you don't know what he was talling about?
A No.
Q Okay.
A I'mjust telling you what my -~ the norm was.
Q And you figured -- you do things by the norm,
right?
A Well, it's - it scems like that people that
raige mongy for politicians --
Q Well -
A« they «- they -- it's - that's their
1%
standard operation.
Q  Swre.
And - and 50 you -- you assume that yon -
that you were talking to Gilbert because he likes
talking about candidates beczuse that was the norm
for him, right?
A Yes.
Q Okay. But what wasn't norm was for you to put
money for judicial candidates in PACs of whick
you're the only donor that are sent on the same day
33 2 hearing 10 rednce 3 35 million verdict. That's
not the nony, is it?
A 1had never done that before.
Q Al right. Isit --is it a coincidence -- is
it just a coincidence o you that you're sending
these checks 1o the Mapgic campaign on the same day
when he's making a decision or is hearing arg; t
about a decision on whether to reduce or remit &
$5.2 million verdict?
A Is that a question?
Q Yeah. Is it -- is it a coincidence to you?
A That's exactly what it was.
Q@ Okay. And -- and can you at least sec how some
people might think that the check 1o UCA was
Gilbert's pavoff for doing this —- for being the

0120
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intermediary o -- between you and Maggio?

A No, but I guess, if that's what a person wants
0 perceive that 1o be, they -- they don't have to
believe anything 1 say.

Q Al right. So do you recall receiving the — a
letter from -- from Tom Courtway -- or not Tom
Courtway -- a letier from UCA Foundation returning
the money to you?
A Well, I remember the first of -- the first --

the letter from Courtway --

Q  Right,

A --thanking me for the donation, 1 don't know
if 1 got a letter. He just sent the cheek back.

It's not one of these,

MR. EVERETT: Are these exhibits?

MR. BUCHANAN: They are. They're
Exhibit 6.

MR EVERETT: Oh, one of them is
probably marked,

MR. BUCHANAN: T don't thick it is,
but...

MR. EVERETT: Ibetit is.

MR. BUCHANAN: I think so. T think

MR. EVERETT; I bet it is.

‘THE WITNESS: Well, this check here
is - that was marked.

MR. EVERETT: Here we go. This is
marked 6.

THE WITNESS: Okay.

MR. EVERETT: Here we go. Thank
you.
THE WITNESS: Have you gota

paperclip?
MR, BUCHANAN: [ do.
BY MR. BUCHANAN:
¢ And all of these checks that we've -- that
we've talked abont are dated on that July the 8th
date, correct?
A Yes.
MR. WATTS: Tom, I'm sorry. Were
those the six checks that you -~
MR. BUCHANAN: Those were cight
<hecks.
MR. WATTS: Okay. CanlI ses those?
BY MR BUCHANAN;
Q I'ma going to mark as Exhibit 7 2 document from
-- an internal memao from UCA -- or «~ with regard 1o

0124
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the UCA Foundation and see if I can ask you some
questions about it. The -- it says, "In July 2013,
Gilbert Baker brought me 3 $100,006 check to the
Academic Facilities Fund. Mr. Baker said that the
donor wished this gift to be anonymous.”
Did you -- is that what you told Mr. Baker?
(WHEREUPON, Exhibit 7 was marked for
identification and attached hereto.)
A Yes.
Q  And then the UCA Foundation preperly receipted
this gift on July the 15th of 2013, correct? And
then let's go to the second page. "After discussing
the unfolding situztion with Gary Aday and LaVaughn
Morton, [ am instructing you to issue a check to
return this gift to the ancnymons doner, T will
provide a short cover lerer for you to include.
Please remind our staff that this gift was anonymous
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18 and we are not to discuss it omside of work."”

19 Isthat at least what this Exhibit 7 says?
20 A That's what this document says, ves.
21 Q Okay. Andit's dated March the 24th of 2014;
22 s that right?
23 A Yes.
24 Q Okay. And the -- the newspapers broke this
25 story in March of 2014. Does that at least sound
9125

1 rght to you?

2 A Ithought it was earlier; but - you know, it

3 wenton and on. But that's probably — that's

4 probably about tight.
5 Q Sure. And so wonld -- this memo would be --
6 would be -- it looks like late March, I'd say. Do

7 wou at least agree with thar?

8 A Yes.

9 Q 17 mark as Exhibit & the -- a lenter to vou

10 from the UCA Foundation enclosing a check. Does
11 this at least appear to be a letter that's addressed

12 t¢ yon?

13 {WHEREUPON, Exhibit § was marked for
14 identification and attached hereto.)

15 A Yes.

16 Q And -- and, again, it's dated March the 24th of
17 20147

18 A Yes.

19 Q And it encloses a $100,000 check from the UCA
20 Foundation to you; is that true?
21 A Yes.
22 Q Inotice in the letter it says, "While we are
23 -- we appreciate such private support, given recent
24 developments, we feel it is in evervone's best
25 interest to retumn this gift."
0126

1 Do you know what recent developments this lady
2 istalldng about?

3 A No. No.

4 Q It says, "Since this was a tax-deductible gift

5 in 2013, we recommend contacting your tax advisor on
6 how best to handle the rturn of this gift."

7 Did -- did you do that, contact your tax folks?

8 A I'msurc that -- I have a CFO that is

9 responsible for that,

10 Q@ And all of these gifts, are they all

11 tax-deductible?

12 A Yes. Yes.
13 MR, EVERETT: What gifts arc you
14 talking abont, to the institutions?

15 BY MR, BUCHANAN:

16 Q Well, al the gifts that you've been talking
17 about to these institutions?

18 A Yes.

19 @ Between the night of the verdict and when

e DataLocalMi ——

22 for the healthcare association?
23 A 5Shedoesn’tnow.
24 @ Hasshe in the past?
25 A Yes
o129
1 @ Al right. Dié you have any conversations with
2 her about the amount of the verdict or the
3 remittimy issue?
4 A [ don'tthink so. ['might have had a
5 discussion abeut the case afier the -- 1t was
6 ammounced. Shorily after -- or all of this was
7 going on, she was transitioning over to wark in a
8 compaign for a candidate for Congress.
9 { Whose - was that Mr. Griffin's campaign?
10 A No, James Lee Witt.
11 Q But you don't recall any particular discusstons
12 with her?
13 A Ne. No.
14 Q@ Al nght. Do youn - have you — did you have
15 any particular discussions with Judge Wood?
16 A No.
17 Q Okay. You've talked about you -- I think
18 you've mentioned 1o us that you visited about the
19 verdict with -- with Jim Caoper, so Tli scratch
20 that off my list. Do you -- did you know Linda Lee
21 Flanagan before you ran into her and Mr. Baker at
22 the Brave New Restaurant?
23 A Ne.
24 Q Have youtalked to her since the Brave New
25 Restaurant?
Q130
1 A At Sonny Williams. She was at that deal. 1
2 don't know what -- ] might have said hello, you
3 know, but she was there.
4 Q Since the Sonny Williams meeting, have you
3 talked to her?
& A No,
7 Q Do youand Mr. Baker -- do you all sill
3 commumicate?
9 A My attiorney told me not to.
10 @ Okay. 'Well, regardiess of whether he 10ld yvou
11 not to, do you all communicate?
12 A I always do what my altomey says.
13 Q@ Has anybody lived with you from, sav, since the
14 night of the verdict until the present?

15 A No.

16 Q And you're not married, right?

17 A I'mnot.

18 Q Okay.

19 MR_BUCHANAN: 1 think this is

20 probably a good -- good time to change

21 the tape.

22 TiE VIDEQGRAFPHER: The time is 58

23 minutes past 12. This is the end of Tape
Pl Data/L
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20 Mapgio entered the order remitting the verdict, can
21 you think of anybody thal you've had coniact with
22 about the ~ Maggio running for Court of Appeals,
23 the verdict, or the remittitur that we haven't

24 alrcady discussed?

25 A Mr. Buchanan, I can't even begin to tell you
0127

probably how many people wanted to talk to me about
thig at different times. And, you know...

Q  And I appreciate that. Any specific people in
miznd that you talked about that -- that -- Fm just
worzied that maybe F'm leaving somebody out.

A I--lunderstand. It would be pecple thai -~
you know, and I've tried to explain to you. You
know, people in the industry, they're poing to want
to talk about it, you know, especially «- especially
10 afier -- given the circumstances and -- and what you
11 classified 2 while ago as coincidences. There's

12 been a lot of talk, Bui when yeu're talking about
13 between the time -- say that apain. Between the

14 time of what?

15 Q@  Well, between the time of the verdict --

16 A Yeah. Andthen --

17 @ --and the time it was -~ it was - 'mnot

18 talking until now.

19 A Yeah

20  Tm saying from the time of the verdict until
21 the time the order was entered.

22 A Yeah

23 Q Have you -- did you talk to anybody eise about
24 the Maggio campaign, the verdict, or the remittitur
25 that we haven't already talked about?

[-R SN N I R NN
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1 A No.

2 THE WITNESS: Been an hour?

3 THE VIDEOGRAPHER: We've got 10
4 mimes eft.

5 BY MR. BUCHANAN:

6 Q Do you know Ruth Whitney?

7 A Yes

8 Q Have you gver visited with her about this

9 situation, meaning this case?

10 A Tdon'tknow that I ever visited with her after
i1 the verdict, but she was part of the legal ~

12 THE WITNESS: Did she work for y'all
i3 or for Mitchell Williams?
4 MS. RANDALL: I don't remember.

15 BY MR BUCHANAN:

16 G Well, anyway, Ruth Whitney was there as 2 jury
17 consultant, right?

18 A Yes.

19 Q Okay. And --

20 A Hired by somebody.

2i Q Yes Have -- do you know if she does any work

filex/AHCyLs AppDar’L Windows/ Tempx

24 No. 3 1o the deposition ¢f Michael
25 Morton. We're now off the record.

1 (WHEREUPON, afier 2 break was taken,
2 the preceedings resamed as follows:)

3 (Gilbert Baker is no longer

4 present.}

5 THE VIDEOGRAPHER: The time is 10
6 minutes past ong, This is the start of

7 ‘Tape No. 4 to the depoesition of Michzel

8 Morton. We're back on the record.

9 Counselor.

10 BY MR. BUCHANAN:

11 @ Mr. Morten, the PAC checks that we marked as
12 Exhibit 6, I think there were eight of them, how do
13 you decide which company gives what?

14 A There’s no formula or anything, H's just --

15 prior to this new law, you can't give any from

16 corporations like that, but I would just -- the ones
17 thathad money in them, I would use those, you know.
18 Q But there's no method to thai?

19 A No, 0o, no. Ther's ne method, right.

20 Q 'We'll mark as Exhibit 9, an asticle, Is what I
21 have marked as Exhibit 9, does that -- at least to
%2 be an article from the Arkansas Democrat-Gazette?

23 (WHEREUPON, Exhibit 9 was marked for
24 identification and attached hereto.)

25 A Yes

0132

1 Q And itappears that - what's the date -- well,

2 it appears -- it's kind of small, but it looks Jike

3 ir's March 14th --

4 A Yes.

5 Q --2014. And ] want to focus on the bottom few

6 pamsgraphs of the -- the first page to start off

7 with. And the fivst paragraph is where it says,

8 "Michael Morton, the nursing home owner, linked to
9 all of the PACS."

10 Itlooks like it's —

11 A Tseeit

12 @ --six-- okay. The last sentence in that

13 paragraph says, "Morton called the timing

14 ¢eincidental, but acknowledged a problem with the
15 appearance of the transactions.”

16 Did you tell a newspaper reporter that -~

17 ihat -- that -~ in your words, that the timing of --

13 of this was all coincidental?

19 A Yes

20 ¢ Was that Ms. Shelton from the Democrat-Gazette?
21 A Yes.

22 ¢ You -- you -- do you still acknowledge a

23 problem with the appearance of these transactions?

24 A Oh, yes.

25 Q) And when yon move fo the second paragraph, you
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1 say, "Thave broken no law. IfThad done that,

2 that would be against the law. I would never do it
3 1 was asked by people that were handling Judge

4 Maggio's race if 1 would suppert him for the appeals
5 court judge, and T said yes because I believe

6 Arkangas ngeds a more conservabive bench ”

7 And did you, in fact. tell Ms. Shelon thar?

8 A Yes.

9 Q All right. And do you still believe that, if

10 you were trying to influence the judge, that it

11 wounld be against the law?

12 A Yes.

13 Q Sure. And then it looks like, when you get

14 down to the next paragraph, "Morton said he was
15 asked for his support either right before or right
16 after or during the trial in the lawsuit that led w0
17 the big jury judgment m Maggio's Faulkner County
18 courtroon: in May 2013."

19 Atlgast in -- in -- in 2014, March *14, you
20 couldn't remember when you were asked for zny of the
21 support?
22 A When she called me about this -~
23 Q Okay.
24 A --vouknow, [ didn't have --
25 Q@ Youdidn't --
0134

1 A --have things in front of me. 1 knew that it

2 was in the proximity.

3 Q You didn't recall that it was acmally the day

4 of the verdict?

5 A Notatthe tme, you know,

6 Q And the next sentence says, "But Merion said he
7 wasn't surg if the request came at the tial tme or

§ in July when the follow-up actions led to the

9 rduction of the award in that case.”

14 Sao at least at that time, §i ceuld have been in

11 May, it could have been m July: you just didn't

12 recall?

13 A Yes.

14 Q But yon recall now, right?

15 A Yes.

16 Q If you tumn the page to the very first

17 paragraph, it says, "Asked about the appearance of
18 thg actions, Morton said,” and 1 quote, "Looking
19 back at itnow, with all of the uproar about it,
20 obviously the appearance is absolutely homrible.™
21 Do you still believe that the appearance is
22 sbselutely homible?
23 A Yes.
24 Q Skip to the third pacagraph on that page.
25 "Asked why his donations to Maggio weren't made
0135

1 direetly from him or his businesses as he has done
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4 Flanagan. '1 did not tell her to do that or

5 instruct her to do that,” Baker said Wedpesday. He
& said he had no discussions with Flanagam or Morton
7 about giving 10 Maggio's campaign ”

8  Isthat-- is that true?

9 A Icannot-- [ cannot speak as 10 whart Gilbert

10 Baker says -

11 Q Ckay.

12 A - you know.

13 Q Well, did -- he's telling -- at Ieast the paper

14 is aftributing him as saying that -~ that he bad no
15 discussions with Flanagan or Morgan — Morton about
16 giving to Maggio's campaign. You know that's not
17 true, don't you?

18 A Right. He -- 1 guess he didn't want this

19 reporier to keep asking him questions. 1 don't

20 know.

21 @ Sure.
22 A I can't speak for him,
23 Q Sure. You don't know why he --
24 A 1know who I talked to.
25 Q Allright.
0138
1 A And }mow what the discussion was.
2 Q Sue
3 A IfIwould support Maggo.
4 Q And then you know --
5 A But the mentioning of -- of all of this other
6 yow've talked about was not mentioned that day.
7 Q Well, here’s -- here's — what you do know is
% that you had an in-person mecting with Gilbert Baker
9 where Gilbert Baker asked for specific candidates

10 about specific amcunts, true?

1! A Notthis day, not here.

12 Q@ Well, no, it had already been -~ this is a year
13 later, ight?

14 A Oh.

15 MR, WATTS: I have to object o the
14 fotm of that question.

17 MR_EVERETT: And [ join that

18 objection,

19 MR. BUCHANAN: Al ight. That's
20 fine.

21 BY MR, BUCHANAN:

22 Q Mr. Morton?

23 A Yes.

24 Q  Your meeting with Gilbert Baker was -- was in
25 2013, was it not?

0139

1 A Yes. The original ore, the very first being
2 asked whether | would suppont Maggio?

3 Q That was in 2013, right?

4 A Yes. Yes

5 Q May 16,2013?

ppDataid
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with other judicial candidates, Morton said, The
people who were runming his campaign wanted me o
put them in PACs. I don't know why, and 1 didn'
ask.”

Are those people Mr. Baker and -- is that
person Mr. Baker?
A Yes.
Q Is there anybody clse who wanted you to put it

10 in PACs?

A Noone that [ 1alked to. There conld have been

12 someone that Mr. Baker was consulting with or

13 talking to. Idon't know.

14 Q Right. But -- but at least the pecple that you
15 had -- the only person you had conversation with
16 about putting money in PACs was Gilbent Baker,
17 correct?

18 A Yes. Yes.

19 Q  All right. We')l mark as Exhibit 10 another
20 amicle. The -- does what I've marked as Exhibit 10

at least to be -~ appear 1o be another article fiom

22 the Democrat-Gazette?

3 (WHEREUPON, Exhibit 10 was marked

24 for identification and attached hereto.}

1
2

22
23
24
23

Q Okay. And -- and it appears that this one is
March the 20th, so about six days - or six days
after the last article, tre?
A Yes,
Q  And if you look at the very first paragraph, it
says, "Nursing home tycoon, Michac! Morton, said a
svoman who worked with former State Senator Gilbert
Baker was the one who asked him last year 10 support
Circnit Judge Mike Maggic since-halied campaign for
the Arkensas Court of Appeals while Maggio, 2t the
titne, was presiding over a lawsuit against one of
Morton's nursing homes,”

Is -- is there «- did you tell her that a woman
who worked for -- who worked with Senator -- or
former Senator Baker had asked you to support Fudge
Maggio?
A Yes.
Q  Allright. Is there a reason -- did you alse
tell her that it wasn't just a woman, but it was, in
fact, Gilbert Baker that was there?
A 1told her that I think that sometime Baker was
there, but -~ I think that she was the one that
said, "Hey, Michael," when I was walking by, and 1
went over,
Q Al right. And when you go down to the fourth

0i37

1
2
3

fle:QiL

paragraph, and it's just one sentence -~ well, the
third and then the fourth, "Baker said he had not
known about the conversation between Morton and

6

7

8

9
10
11

014
1
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A Yes Yes.
@ Your next meeting with Mr. Baker was m
Russeltville, right?
A Yes
Q That was in June of 2013, right?
A Yes
Q  Where he -- Mr. Baker specifically asked you
about specific amounts for Judae Wood and Iudge
Maggio?
A Yes.
Q Tre?
A Yes.
Q  This article is March 2014, so almost a year
later?
A Yes,
Q Soif Gilbent Baker told the paper that he had
no discussions with Flanagan or Morton about giving
to Maggio's campaign, that is false, mue?

MR WATTS: Objection to form.

MR, EVERETT: Object o the form of

the question.
BY MR. BUCHANAN:
Q  You can answer.
A Tknow that he had asked me about them. [
thought this article was about that day at the Brave
New Restaurant, but he had asked me about -- by this
date, March 20th, 2014,
Q  Okay. Well, let's move on 1o the pamagraph
1lowands the bottom that says, "Baker said he was
sure that Flanagan,” And when you sce it, just let
me know.
A Yes, 1seeit. I'm somy.
Q Okay. "Baker said he was sure that Flanagan
would have been very clear in distinguishing between
seeking support and seeking campaign funds becanse
Judicial candidates in Arkansas are prohibited from
seeking or accepting such money untll 180 days
before an election. The judicial elections are May
the 20th *

At least with respect to what your impression
was al Biave New Restaurant, your impression was,
they were after mare than your vote; they were after
vour money, right?

A Well, I just assumed that, but they didn't --

3 at Brave New, on the first meeting --

1
Q  Uh-huh,
A - 1o one asked for money; they just asked for
support, would - could they count on my support.
Q Right

If you turn the page, the second paragraph
towards the top is a quote from you, [ believe, that
says, "People are making these wild accusations.”

AL AppDea
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8 Do yousse that?

9 A Yes.

10 Q Okay. Itsays, "People are making these wild
11 accusations. [ didn't try to bribe a judge "

12 Dad you tell that reporter that?

13 A Yes.

14 Q And that's still your position today?

15 A That's the exact truth.

16§ Q And would -- can we agree that -- that, at

17 least with regard to the timing, vou could see why
18 people would make these accusations?

19 A Totally.
20 Q Sure.

21 And when you - if you will ge more towands the
22 bomtom of the page, there's a paragraph that savs,
23 "Morton, who owns 32 nursing homes in four states.”
24 Do you see where Fm -- where I'm at?

25 A Yes. Yes. Yes. Fmsorry. [seeil

0142

1 Q "Morton, wha owns 32 nursing homes m four
2 states, said he didn't know whether Baker was at the
3 restaurant with Flanagan. Baker said he was not."

4 Did you tell this seperter that you didn't know

5 if Gilbert Baker was ar Brave New Restaurant with
6 Linda Lee Flanagan?

7 A TIdon't know if[ told her that or not, but [

§ know that he was at -- at -~ at the Brave New

9 restaurant.

10 @ Well, certainly if -- if -- if -~ if this

11 report is an accurate -- or this anticle is an

12 accurate rendition of the conversation that you had
13 with her, what you would have been telhing her would
14 have been untrue, true?

15 A Yes.

16 @ Imean, did -- were you trying to mislead her?
17 A No. Imean, I don't know why 1 would tell her
18 that actually was asked by suppost -- about my

1% support.
20 ¢ Okay. And, in fact, you've told us today that
21 you knew Gilbert Baker was at Brave New Restaurant,
22 mme?
25 A Yes. He--yes.
24 (¢ But youiold the reporter you didn't know if he
25 was there, right?

0143

1 A Ne. Idon't think I said thar

2 Q Okay. Soyou don't know -- you question

3 whether or not this is believable?

4 A Yes. I--youknow..

5 Q Whatwe do know is, if Mr. Baker told her that
6 he was not at the restaurant, that's completely

7 false, true? Am I comect?

8 A Yes

9 Q I'm going to mark as Exhibit 11 to your

Ao i Windows'T:

12 Q@  All right.

13 A They asked me if 1 donated to eight.

14 Q@ Al right. But you didn't set the rcord

15 straight and say, Well, actually, 1 donated i 10?

16 MR EVERETT: Object to the form of
17 the guestion. You don't know that uniess
18 you s¢¢ the transcript.

19 MR. BUCHANAN: No, I understand,

20 BY MR. BUCHANAN:

21 @ What did youtell her? Did vou tell her eight
22 or 107

23 A TIhave noidea, butI--T1-- you know, [

24 wasn't trying to mislead anybody.

25 @ Iundorstand.
o146

1 Do you know of any reason that this lady would
2 -- would write eight if you said 107

3 A No. Ne.

4 @ If you recall donating 1o 19, would you have
5 10ld her, Actually, 1 donated to 10 instead of

6 eight?

7 A [ perhaps would have, but since -~ I mean, my
8 whole point about, I guess, is that T've had the

9 opportunity to check everything, and there were 10.
10 Q Okay. All night. Had you given o Judge
11 Maggio in the past?

12 A Wo.

13 Q Would you tumn 10 pape 30?

14 A Okay.

15 Q And it looks like there's a swom statement

16 by -- or a summary of one from Gilbert Baker to

17 the - the staff there at the Ethics Commission.

18 And if you flip to page 32, Mr. Baker, at least

19 reportedly, and according o this Jady, says -« it's

20 towards the bottom of the page. I'm starting where
21 it says, "Again, he discussed.”
22 A Yes.

23 Q "Agam, he discussed many candidates with
24 Michael Moston. He would have asked him in peneral
25 for Maggio's support, but would net have solicited
0147

1 specific amounts from Merton until the judicial

2 window opened.”

3 Ifhe said that, that's not true, s it?

4 A Weli, it's -- I thought the money that I was

5 giving would go to Maggio.

6 Q 1understand. Ef Gilbert Baker told this Mr.

7 Barhem that he would not bave solicited specific

2 amounts from Morton unti the judicia? window

9 opened, that's not correct, according 1o you; is
10 that true?
11 A That might be why he wanted it in PACs. 1
12 don't know. That would make that — ifhe had it in
13 PACs, we could sit there and wait unil the judicial
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10 deposition a report from the Ethies Commission, &

11 report of where we complained about Judge Mapgio.
12 Do you remember speaking with a young lady by the
13 name of Jill Bathem from the Ethics Commission here
14 at this office?

15 (WHEREUPON, Exhibit 11 was marked
16 for identification and attached hercto.}

17 A [ remember speaking with a young lady here,
18 ves.

19 Q Okay. And a that point now - all of these --
20 these staternents you made in March, the March 14 and
21 March 20, you -- you didn't have a lawyer at that
22 time, did you, that represented you?

23 A Youmean while [ was talking to a newspaper
24 reporter?
25 Q Yes.

2144

1 A No.

2 Q OCkay. When you -- when you visited with --
with Ms. Barhem --

Yes.

-- here from the Ethics Commission --

Yes.

-- did you bring your lawyers?
Yes.
Were yon sworn?

Yes.

11 Q Okay. I you will tumn to page 10. And in --
12 in faimess 1o you, this -- this appearsto bz a

13 rendition from the -- the cormmission, the Ethics
14 Commission of -- of -- of your conversation -- or
15 the conversation that y'all had.

16 A Yes.

17 Q Aad if you look, it says, "He recalls dorating
18 money 1o sight PACs"

19 Do you see where I am?
20 A Yes.
21 Q Allright. "He recalls donating money to eight
22 PACs in July of 2013."
23 Al right?
24 A Yes,
25 Q "He was first contacted in May of 2013."
8145

oE Y-S Y-S

All right. Let's -- let's take the first
sentence. "He recalls donating money 1o eipht PACs
in July of 2013."

Well, that's -- we know now that's not
accurate.

A Yeah,itis.

Q  Well, you -- isn't it true that you donated
money to 10 PACs?

A Yes, but I donated to cight.

Q Okay.

A They kept talking about eight.
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14 window opened. So maybe he felt like that that's
15 why it is true, and in my mind, 1 was giving it
16 then.

17T @ To Maggio, right?

18 A Yes. Yes.

1% Q Til mark as Exhibit 12 another article.

20 What's the date on this article?

21 (WHEREUPON, Exhibit 12 was marked
22 for identification and attached herato.)

23 A March 25th,

24 Q OR

25 A 2015,

0148

1 OFf thig year?

2 Yes.

3 All right. And 50 -- well, let's see, Atthat

4 point, had yon already met with the US aticmey --
5 met at the US Attomey's Office?
6

7

§

¢

=k =]

A March 15th -~ or March 25th?

Q Right

A Yes,

¢ Okay. Was that -- was that right around the
10 time you had met with the US Attorney's Office?
11 A No. Itwasiong before that, Before March
12 25th of '157

13 @ Yes.

14 A Yes, way before.

15 ‘THE WITNESS: 1 think -~ wasn' it
16 in 147 Jt had to - it was last year.

17 MR. EVERETT: Heli, I don't know.
18 THE WITNESS: Hell, it was last -~
19 MR. EVERETT: I'm thinking i1 was
20 last fall, but 1 honestly don't know.

21 THE WITNESS: Yeah,

22 BY MR. BUCHANAN:

23 Q Atthis point, you hired a spokesperson,
24 comect?

25 A Now [ have, yes.

Q Right.

A To talk w her.

Q To talk to Deborah Shelten?

A Yes.

Q And he essentially tells her about a second
meeting with Mr. Baker; i3 that correet?

A Yes

G All right. And -- and prior to that time, had

9 vou been asked about any other meetings by her —
10 had Ms. Skelton asked you about any other meetings?
11 A I don't know because I don't talk to her.

12 Q Olkay. Well, when you were talling 16 her?
13 A She didn't -- as far as 1 know -- [ don't know
12 what she asked me, and - and 1 wouldn't testify to
15 wwhat she said -~

RleiC, ppDatell indows/Temporary %6 20 Intemea20Fil ac Conteml ES QOS5 IYLAK 3838 AC Tt &r26/2015 2:53:32 PM)



18 Q Uh-huh, 18 Arkansas Court of Appeals, and defendant said he

17 A -- what I thought or anything else about ker. 19 woeuld.”
18 Q Allright. Atleast up until this time, in the 20 Is that what that says?
19 media, there was ne mention of a second meeting with 21 A Yes
20 Mr, Baker? 22 @ Allrght. In -- what you teld us today is,
21 A 1have noidea, 23 that conversation did not ceeur in April of 2013; it ;
22 3 Okay. Didthe Ethics Commusston ask you 23 oceurred in May of -- May the 16th of 20137 i
23 whether you had met with -- with Gilbent Baker 25 A Yes, ;
24 again? 0152 :
25 A Thave no-- I've not even read this stuff you 1 @ Correat? ;
a15e 2 A Yes i
1 pave me. 3 Q Andthese were -- these were dated this year, !
2 Q Allright. TH go back and ask vou about some 4 January of this year, correct?
3 of these discovery responses, Exhibit 3. 5 A Yes
4 A Hereitis. Okay. What page? 6 Q At least in Januery of this year, were you ;
5 Q Page 5and 6 There's an Interrogatory No, 87 7 confused as to whether your meeting was in April or
6 A Yes. 8 May? ;
7 Q Iltsays, "Please explain your personal 9 A No
§ relationship with defendant, Gilbert Baker.” 10 @ Youknew it was in May?
9 And then it says, "Defendant does not bave a 11 A Yes. H
10 persomal relationship with defendant, Baker” 12 Q Okay. Atleast in January of this year, you :
11 Is that -- do you still 1ake that positicn? 13 kmew that it was -- you ran into Mr. Baker and Linda
12 A What are you talking about, now? 14 Lee Flanagan, right?
13 Q Well, that -- that you do not have a personal 15 A Yes.
14 relationship with Gilbert Baker, 16 Q Okay. You wouldn't be confused about whether
15 A Ydon'tthink 1 had much of a personal 17 you ran into Mr. Baker or Linda Lee Flanagan, would
16 relationship. }t's more professional than anything, 18 you?
17 @ Allrght, 19 A Yes.
18 A Ithas been. 20 Q You would be? :
19 @ Ifyou go o pages 6 and 7 about halfivay down 21 A Orno,no, I wouldn't. No. Well, the way :
20 the page, your response ic Interrogatory 7B and C. 22 you --no, I would not be confused of that.
21 A Pagea? 23 Q Imean, surely, by Janvary of this year, you
22 Q Well, page 6 has the question, which is — 24 knew that, ight?
23 A Okay. Okay. Okay. 25 A Yes Yes.
24 Q --"Explain your communications with 0153
25 Mr. Baker." 1 ¢ What was your reaction when yon leamed that
a151 2 Judge Maggio had pleaded guilty to bribery?
1 A Okay. 3 A [was surprised.
2 Q And Ithink page 7 -- 4 {3 Where were you when you learned of this, that
3 A Okay. 5 he had done that?
4 Q --and § has your response, 6 A [ guessat home.
5 A Yes. 7 @ Well, do you emember where you were when you
& Q All right. If you look at B and C, it says -- 8 -
7 A Page7? 9 A No. No, I - think it was ona Friday or
8 Q Yes. 10 something. I'm uszally at home.
9 A Okay, 11 Q Okay. How did yon learn?
10 @ Middle of the page. 12 A Iforgot. [ can't emember how I leamed. It
11 A Yes. 13 was 50 -- | might have leamed it on Twitter. They
12 Q@ "InLittle Rock, Askansas, in approximately 14 have it first. But I know that I had to be home
13 April of 2013, defendant recalls an in-person 15 because [ went to Tulsa.
14 conversation with Mr. Baker or & female colleague of 16 Q Allright. Was anybody with you there at home?
15 Mr. Baker in which defendant was asked ifhe would 17 A No. ;
16 support various judicial candidates, including Judge 18 Q Do you -- what were you going to do in Tulsa?
17 Maggio if Judge Maggio ran for 2 position on the 19 A [have a danghter --
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20 ¢ Okay, 22 acase go however they want to. i
21 A --and four grandchildren and a son-in-law that 23 Q Canwe agree that it's wrong for folks 10 i
22 live there. 24 attempt to influence a judge with money? :
23 @ Allright. And so you--as you sit here now, 25 A Yes. Are -- are you talking about for a quid
24 you -- you really can't recall how you — you G156
25 leamned that he pleaded guilcy 1o bribery? 1 pro que-type giving money?

0154 2 Q@ Right

1 A Right L. 3 A 11 give you mongy if you will do certain

2 ¢ I assume ~- arg -- are you aware that be — 4 things for me?

3 Judge Magpio faces a sentence of up to 10 years in 5 @ Sure

4 federal prison for the erime that he had -- he 6 A Thatis wiong.

5 pleaded guity to? 7 @ And you wouldn't do that, would you?

6 A Ijust -- what I've read in the paper and stuff’ 8 A lhaven't

7 s what I've -- all [ know. 9 Q And you would expect that anybody whe has done

8 Q Do youn have any explanation aj all for why he 10 that should be punished?

9 would plead guilty to bribery? 11 A Yes,

10 A No. 12 Q Why?

11 @ Can we atleast agree that, iz oxder for there 13 A Because it is objectionable to the --

12 to be a bribe, there's got o be a briber and a 14 MR. EVERETT: Object to the form of
13 bribes? 15 the question. T mean, ask questions

14 MR WATTS: Objection te form, 16 about the facts in this case,

15 BY MR. BUCHANAN: 17 MR. BUCHANAN: Al right. Al

16 Q <Can we agree to that? 18 right. Well, that's...

17 A Idon't much want to agree with yon about 19 BY MR, BUCHANAN:

18 stuff, but I will tell vou that myseif and my Jawyer 20 ¢ Can -- ¢an -- can we at least agree that --

19 have had lots of talks about 2 bribee and 2 briber. X1 A Did you get that from Melanie Piazza, that "can
20 Q  Well, and if what Judge Maggio stipulated 10 a8 22 we at least agree?" or do all lawyers do that? You
21 --is -- as true, can we at least agree on the fact 23 know, because I don't like saying I agree a lot of
22 that you stood — you stood 10 gain by his version 24 times. Sothen I'd kave to say | don't agree. Is

23 ofthe facts? 25 there some other way you can phrase the question
24 MR. WATTS: Objection to form. 0157

25 MR, EVERETT: Do you understand his 1 without asking me if | agree with you?

0155 2 Q Do youdeny -« or you don't deny that jostice

! question? 3 shouldn't be sold to the kighest bidder, do you?

2 THE WITNESS: Yeah. 4 A 1do oot think it should be sold to the highest

3 MR. EVERETT: Answer it if you can. 5 bidder, no.

4 A Pdon't feel like I stood to gain. 6 Q Is public trust important? Is it important to

5 BY MR, BUCHANAN: 7 have trst in the judiciary?

6 ¢ If whar Judge Maggio stipulated to as troe in 8 A Yes

7 courtin front of a federal judge, if all of thar's 9 Why?

8§ rue, can we agree that Mr. Baker was the middleman? 10 A 1think that -- when you'rs talking about

9 MR. WATTS: Objection 1o form, 11 judiciary, you're tatking about judges?

10 A I--1don't--1don't -~ ¥m not answering -- 12 @ Yes,sir.

11 Tdon't know anything about Mr. Baker and his -- 1 13 A Well, from what I've observed in cases, that,

12 wonldn't speculate or anything else. 14 you know, judiciary, you know, they -- and why 1
13 BY MR. BUCHANAN: 13 think that I've given money to judiciaries, the ones
14 @ You have read the Plez Agreement, corect? 16 who follow the law, the laws of Arkansas, and [

15 A Yes. Idon't have it memorized. 17 appreciaie that because I've had judges before that
16 ¢ Okay. Can we apme that judges should not be 18 1dido't fee) like followed the law. They fust do ;
17 influenced by money? 19 swhatever they want, make whatever rulings they want !
18 A 'We can agree 1o that. 20 without any regard to the law at all. :
19 Q Why do you agres to that? 21 Q Well, my question is, why is it important 1o
20 A 1don't think that the public trust shovld be 22 have public trust in the judiciary?
21 thrown out there for 2 judge to take money and make 23 A Justwhat I told yon. So people will have fair
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24 irials.
25 @ Okay. s there anything that -- that you can
0158
1 think of in terms of people or events that were
2 significant that we haven't talked about already in
3 this case here woday?
4 A Ne.
5 Q Allright. Is there anything that, as vou sit
6 here right now, you want to correct, meaning you --
7 you think back and think, Gosh, I should have
& answered this way, thal was not correct, or, 1
9 should have answered that way, that wasn't correct?
18 A No. They'll probably be something, but I'm
11 sure I'll get an cpportunity to do that.
12 Q Surc. But you can’t think of anything right
13 now?
14 A No.
15 Q¢ All dght.
16 MR, BUCHANAN: 1 will pass the
17 witness.
18 MR. EVERETT: I have no questions
12 for Mr. Morion.
20 MR, WATTS: No questions.
21 MR, EVERETT: We'll read and sipn.
22 We'll read and sign.
23 THE VIDEOGRAPHER: No one has
24 questions? Okay. The time is 55 minutes
25 past one, This is the end of Tape No. 4

1 as wel! as the conclusion to the
deposition of Michacl Morton. We're now
off the record.

(WHEREUPON, the proceedings

3
4
5 concluded in the matter at 1:55 pm)
6 ¥ v ¥
7
8
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1 SEGNATURE OF DEPCGNENT CERTIFICATE

L dohereby centify thal [
have read the foregoing deposition and that, 10 the

3 best of my knowledpe and belief, said deposition is
trug and accurate with the exception of the

following corrections Listed below:

PAGE CORRECTION

IBE

i
=3
:

Signature of Witness

18 STATE OF )
)58
18 COUNTY OF 3
20 SUBSCRIBED AND SWORN TO before me this
__ dayef L2615,
21
22 My commission expires:
23

NOTARY PUBLIC
24
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1 CERTIFICATE
2 STATE OF ARKANSAS )

)55
COUNTY OF WASHINGTON )

1, Jennifer L. Weber, Certified Court
Reporter #6353, do hereby certify that the facts
stated by me in the caption on the foregoing
proceedings are tee; and that the foregoing
proceedings were reported verbatim through the use
10 of the voice-writing method and thereafter
11 transeribed by e or under my direct supervision to
12 the best of my ability, taken at the time and place
13 set out on the caption hereto,
14 1FURTHER CERTIFY, that | am not a relative or
15 employee of any attomey or employed by the parties
16 hereto, nor financially interested or otherwise, in
17 the outcome of this action, and that 1 have no
18 contract with the parties, attorney, or persons with
19 an interest in the action that affects or has a
20 substantial tendency to affect impartiality, that
21 requires me to relinquish control of an original
22 deposition transcript or copies of the transeript
23 before itis certified and delivered to the
24 custodial attomey, or that requires me to provide
25 any service not made available to all parties to the
0161
1 action.
Z  1FURTHER CERTIFY, that in accordance with Rule
3 36(3) of the Rules of Civil Procedure, review of the
4 transeript was requested.
5 WTTNESS MY HAND AND SEAL this 25th day of June,
£ 2015,
7
8
9
10 JENNIFER L. WEBER
Arkansas State Supreme Court
11 Cenified Court Reporter #653
My Commission Expires
12 March 19,2017
13
14
15
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